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MEMORANDUM OF POINTS AND AUTHORITIES
L

SUMMARY OF ARGUMENT

: As the Courl has requesled, Lhe Defense proposes to address the [ollowing issues
! regarding Lhe J.C. Penney case 1n opening stalement:
!‘ 1. On July 22, 1999, the Arvizos commenced a civil action against J.C. Penncy
for ballery, false imprisonment and infliction of emotional disLress over an altercation that
| took place in the ].C. Penncy parking lot in Los Angeles County.'
| 2. On Junc 29, 2000, Janet Arvizo amended the complainl againsl J.C. Penney to
" allege sexual assault by a security officer in Lhe J.C. Penney parking lot. Ms. Arvizo alleged
! the following:
() Her breasls were londled;
\ (b)  Her nipple was squeezed 10 Lo 20 Limes:
(¢) She was punched with a closed fist by a J.C. Penney securily guard:
' (d) She was molested in her vaginal arca: and
(e)  Shec was called racial slurs.
3. Janct Arvizo has admitted to lying under oath in her doposilion in that case.
She slaled under oath that her husband had never struck her and that her injuries were
caused by J.C. Penncy securily guards. She now claims that this was unlruc.
4. ].C.Penny agreed to settle the Jawuil wilth lhe Arvizos for $152,500.00.
5. Janel Arvizo's ex husband, David Arvizo, says Janet Arvizo scripled her
children’s stalement in that case. (Mr. David Arvizo's inlerview statements, which has

been produced lo Lthe Prasecution, are attached hereto as Exhibit A.)

1 Although the event began when Gavin Arvizo was caught shoplifting, the Court has
| requested that tho Defense nol refer lo him as a “shoplifter” in opening slalemenl.
, Accordingly, the Delense will honor this request.

|
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6. Witness Mary Holzer, a paralcgal for a law firm thal represented Janet Arvizo,
Gavin Arvizo, Slar Arvizo and David Arvizo in the [.C. Penncy case, has como forward lo
testify thal Janet admitted Lo her that the ].C. Penney case was a fraud. Ms. Holzer will
testify that Janel Arvizo threatened to have the Mexican Malia injure her child if she ever
revealed Lhis fact. Ms. Iolzer will also testify thal Janel Arvizo admilled Lo coaching Gavin
Arvizo to lie in Lhe ].C. Penney lawsuil. (As the Court may know, the Proseculion and
Defense inlerviewed Ms. IHolzer on Saturday, obruary 26, 2005, in Los Angeles. A
transcript of Lhis inlerview is attached hereto as Exhibil B.)

7. When Janet Arvizo applied for wollare and public assistance wilh the Los
Angeles Public Services, she omitted in her application e J.C. Penney settlemenl money
she rececived. Ms. Arvizo also misrepresented hor [inancial situations lo various celebrities
and others in her atlempls lo obtain mounoy from them.

"The Delense presently does nol intend to call any of Lhe defendanls in the J.C.

Penney liligation or olher wilnesses in that case. The Defense also does not intend to call

any percipienl wilnesses in the J.C. Penney parking lol or other relevant places. In sum,

' the Defense has no inlention of re-litigating Lhe ].C. Penney casc.

‘Ihe Delense will raise the foregoing J.C. Penney issues only as they apply to Janet
Arvizo, Gavin Arvizo, Slar Arvizo, and as to David Arvizo and Ms. Holzer. This will nol
result in an undue consumptlion of time.

The foregoing proffered evidence is rclevant under Evidence Code Section 1101(b)
to prove Janel Arviza's motive, opporlunity, intenl, and common design/plan lo defraud
the Courl in tkis case and institute false claims against Mr. Jackson.

These ilems of evidence will significantly demonstrale Lthat Janet Arvizo has a
pattern of [abricating facts and manufacturing evidence Lo further her personal and
financial objectives. As has been addressed in open court, Janel Arvizo accused the J.C.
Pennoy security guard of sexually assaulting her and accused hor ex husband David Arvizo

of sexually molesling their daughter, Davellin Arvizo. Now, she is falsely accusing Mr.
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11| Jackson -- Lhe man who she acknowledged helped her and her family when her son was

2 || cancer-stricken -- of child molestation.

3 The prolfered evidence is crilical lo Mr. Jackson’s delense and his right to a fair Lrial
guaranleed by the Uniled Slales and State Conslilulions. Accordingly, Mr. Jackson
respectfully requests that the Court allow the Defense to menlion Lhe referenced J.C.

4

5

6| Penney ovidence in opening slalement.
7

8|| DATED: February 28, 2005 Respectfully submitted,
9
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PROOF OF SERVICE

I, the undersigned, declare:

Iam a citizen of lhe Uniled States of Amecrica, am over tho age of eighteen (18)
1¥c>ar5. and cot a party lo the within action. I am employed at 1875 Century Park Easl, 7%
loor, Los Angclos, CA 90067. On Fobruary 28, 2005, I'served the following document:

MEMORANDUM REGARDING THE USE OF J.C. PENNEY ISSUES IN DEFENSE
OPENING STATEMENT

on Lhe interested parlics addressed as follows:

Thomas Sneddon, Esq., District Allorney
Gerald Franklin, Esq.

Ronald Zonen, Esg.

Gordon Auchincloss, Esq.

Districl Allorney's Office

1105 Santa Barbara Streel

Santa Barbara, CA 93108

FAX: (805) 5G8-2398

BY MAIL: I placed each envelopo, conlaining the forogoing document, with poslage
fully prepaid, in the United States mail at Los Angelces, Calilornia. | am readily familiar
with the business practice for collection and procossing of mail in this office; that in the
ordinary course of business said document would be deposited wilh lhe US Postal Service
in Los Angeles on Lhal same day.

BY FACSIMILE: I served a copy of the within document on the above-interested

—

partics, by way of a facsimile, al the facsimile numbers listed above.

« —BY PERSONALY DELIVERY: I personally served Lhe within documenl on Lhe above
1nterested parlies.

X (Slate) I declare under penalty of porjury under the laws of the State of Calilornia
Thal The foregoing is Lrue and correct.

(Federal) I declare thal I am employed in Lhe office of a member of the bar of this
courl al. whose direclion Lhe service was made.

Executed on February 28, 2005, al Los Angeles, Calilornia.

.5.
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. SCOTTIL ROSS

: . PRIVATE INVESTIGATIONS ,
EACODE 818 : . CALIFORNIA LICENSE P1.5827 AREA CODE 818
ELEPHONE: 881-8050 ) ‘ 3 . FPACSIMILE: 8846002
. David Arviso
 ————— el

I received a call from David Arvizo on November 10, 2004, with additional

" information: He recalled the names of two persons with MTA, Rick and David,
that hasd organized the MTA to produce some charitable collections for Gavin.
He did not havethe last names of the two, but supplicd me with phone numhcrs

Dzmd-_
Ry ——

David referred. me to Louise Palanker, a woman they met through the Laugh
Factory that bad written them checks for $20,000. According to David, she had
told Janet “if you need more, let me know.” He also said Louise approachcd him
and asked if .Tanct had ever been diagnosed as Bi-Polar. . '

David’s posmon was that Gavm didn't need anything, and that Janet was
“exploiting his illness as a way to collect money. David said he was workmg and
was able to care for his'own family. He referred to Jamic Masada and the
initerviews that he has heard Masada indicate he was against mtroducmg Gavin to
MJJ and described that as a hc

" David also said that Janet had rcpcatcdly apytoached Fritz Colanan to play and
replay the ads for the charitable donuhons to Gavin. .

! Neither of these numbera were still curent and v;crc not raceable. '

P.0. DOX 8374, WOODLAND HILLS, CA01365-6574 - SROBSINV@YAHOO.COM ' MJ0293 40‘
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SCOTT I. ROSS

PRIVATE INVESTIGATIONS R
Q=0 oo CALFORNIA e T FACSDILE: 854-8902
David Garvino Arvizo o Pape 1 of 9

1307 Holtwood Awve.
- So. El Monte, CA 91733
(626) 579-0162

On October 27 2,004, I met with and intervicwed David Arvizo at the home of his
parcats, Marlene and Raymond Arvizo. Mr. Arvizo indicated that be was not
represented by an attorney; and for this particular matter has never been
represented by an attorney. 'With respect to Mr. Halprin, Mr. Arvizo indicated he:
was retained for purposes of the domestic violence malter and later was used for
the divorce from Janct. He added that Halprin had represented his brother Ray in a,
criminal matter, and was contacted specifically for that reason. As for this issue,
Mr. Arvizo indicated his contempt and anger with Mr. Halprin’s public
representation that he is David Arvizo’s atiorney. Mr. Arvizo said, “T don’t have
an attorney, and when my public service is done for the domwnc violence case, [
will never have to see him again.”

I advised David that my [ocus was simply Janet and conducting a thorough
. background investigation of her. This included any information he could give,
such as prior addresses or employers, or any anecdotes he wanted to relay. He was
admonished that were only interested in the truth, and that he was free to not
. answer anything he did not want to. He would not allow the conversation to be
tape recorded. We ultimately left the house and continued our conversation at thc
Carrow’s Restaurani-off of Rosemead and the 60 frecway.

David also stated that he had been waiting for someone to approach him. He did
Dot attempt to contact the defense team for fear that it would appear he was trying
to get somcthing.

David discussed the JC Penney matlei', relating the facts as follows:

Janet had applied for and reccived a job with the loss prevention unit of Oshman’s
Sporting Goods Storc. She was required to fill out paperwork and then take a drug
test. While Janet was inside getting her paperwork together, he and the boys, Star
~ and Gavin, went into'JC Penncy's which neighbors Oshman’s. While in JC
Penney’s, Gavin located clathing that was suitable for his new school uniforms.*

! Maxson Elementary had recently changed to ' wearing uniforms, According 10 David, Gavin wus excited
. about this change.

PO. aox £374, WOODLAND HILLS, CA.91385-6374 » SROSSINVG@YAHOO.COM MJ029343
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Gavin grabbed up the clothing and ran out to their van. As a game, the children
would often have the keys to the car to push the buttons on the remote that will
open and unlock the car. Gavin, then 8 years old, proceeded 1o take these cloths to
the car. As David saw him exit the store, he grabbed Star and followced Gavin to
rcturn the clothing. Before David could get 1o the car, he was swarmed by the
security pcople attempting (o apprehend him for shoplifiing.

At this time, Janct was cxiting Oshman’s and was unaware of what was
happening. Janet only saw David belng attacked and the two small boys with him.
Janect jumped into the melee to protect David and her sons. He indicated she
Jjumped into the pile and yelled, “run David.” While David was being detained, the
scuffle with Janet continued. David was ulimalcly (voluntarily) escorted back to
JC Penncy. David was not awarc nor did he hear what was said to Janet by the
security persons.

Once inside David was able to make the security prisons understand what had
happened and ultimatcly straightened out the entire matter. No charges were filed
by JC Penney. David’s present belief is Janct, having worked in the loss
prcvention unit for Von is grocery slore, was aware certain protocol that would
have created problems for the security persons. Things like calling people “dumb

. Mexicans™ and saying “they werc trained to steal.” He added, in accordance with
Janet’s true vindictive manner, she orchestrated the lawsuit against JC Penney
with her knowledge of dos and don’ts of the loss prevention industry.

Upon their return home, Janet ordered David and the boys, in their limited ability,
to writc out their version of what had happened. She then took the versions and
typed out what shc wanted from those. The typed versions were returned to the
children, becoming required reading and study on a daily basis. According to
David this was one of their daily tasks. He added this went on for a very long time.
is recollection was at lcast one year before they were deposed.

David was concemned thal he used the word “coached™ al some point, but then
retracted that comment. He now holds fast to the story that they kids were, in fact,
coached. More importantly, David claims to still have one of these typed stories in
his paperwork at his parcnts.?

Afer having been fired from the Von's Grocery loss prevention unit, Janet
attempted to fight the termination by getting people to 1estify on her behalf. There
were 150 loss prevention persons, Janet being the only female. Janet was unable to

. 21 have usked him 1o look for it, as soon vy possible.

MJ029344

2107500 d LESL 9PE S0B(XHH) {RLNNOD Nt NIWOY 13002 ¥01d3dNS LLipL (03M)S002-22-NNC




Page 3 of 9

obtain anybody willing to assist and as a result, David claims she checked herself
into and out patient center for addicts and depression. The clinic is sponsored by
Kaiser, somewhere “above Chinatown.” He claims she checked herself in to
cnhance and demonstrate her, now, mental stress brought on by the termination.
Von’s ultimately terminated the loss prevention program and Janet changed her
plan.

In an attempt to enhance her settlement with JC Penney, however, Janet never
“worked a dey” at Oshman’s, claiming she was unable with the injuries sustained.
Ience, a loss of camnings claim became part of the suit The case ultimately settled
for about $160,000 according to David. They had goane to a “mediator™ where
they were offered $300,000. He said upon Janet’s hearing this, she demanded
$500,000, and that the kids be placed in a JC Penny’s (tclevision) commercial.

Gavin was ultimately deposcd at the peak of his illness while still in a hospital
bed. Janet orchestruted and timed the dcposition to cause sympathy, in an atterapt
to force JC Penny to settle this matter. While Gavin was being deposed, David
claims Janet had a nursc give him medication and instucted Gavin to “act™ tired
and fatigued. Although he confirmed Gavin was sick, this was actually one of his

. better dayS.

David’s recollection of the breakdown for the settlement was Star - $28,000,
Gavin - $32,000, and he and Janet received $26,000. Of that money, David took
$5,000 that he passed on to Halprin to pay for his divorce. Janetretained the
balance. He belicves the kid’s money was placed into a trust although be has never
scen any of the paperwork.

With respect to trusts, David indicated that when Gavin first became ill, the
severity of his illness was broadcast on NBC by Fritz Coleman, announcing a trust
account to allow people to make donations to help Gavin. Janct chose the
Washington Mutual bank across the street from the Laugh Factory for the account.
David says he has the account number, but that neither he nor Gavin cver saw any
of that money. They were too afraid to ask Janet what ever happened to it,
moreover, have no idea how much was collected.

David described Janet as determined. He said she develops an idea, and will do
whatever it takes to see that through. He described her as being controlling and
manipulative, and that she has never been forthcoming with her ability to tell the
truth if' it does not suit her purpose. For example, even though the divorce papers

. > T believe he meunt 1o Arbitration

MJ029345
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indicate she is required to stop taking money for spousal support after she is
married, Janet continues 1o take $1499 from his checks each month.*

Hc sces and described Janct as an opportunist. He met her at 16 when she was in
bigh school at Ramona Convent Prep School, when she was called Jancl Ventura.
He believed someone failed to cross a “t” and she was entertained enough to call
herself Janel. He described her as “schizophrenic and delusional” and indicates
that she hears voices. He cited several situations that she would say, “What’s that?
Did you hear that?” when there was nothing there.

David weat on to cite her “insanity™ by cquating her naming of the baby “Michael
Jackson™ to naming your “Jeffrcy Dahlmer” afler he had caten your son’s arm. He
asked, “If she has had such a traumatic experience with Michael Jackson, why
would you want to constantly be reminded of him?™ He does not believe a word
she says, and knows that she manipulates and controls the children. It is his belief
that Davellin and Star are deathly afraid of her.

David described Janet as coming from an abused childhood and abusive parcnts.
He was not certain of the sexual abuse, but indicated she would accidentally injure
herself and not cry or make a noise. He said her parents would lock her behind a
. door and sit outside tclling her stories that scared her, held her under water [or
periods of time and constantly telling her “ugly things.” -

A female second cousin of Janet's, Chris Espejo (female) confided in David, that
she had been sexually and physically abuscd by Janct, which he believes
manifested from Janet haviog been abused by her parents. Chris is five years
younger than Janet, and when she was between 8 and 10, Janet would “touch her.”
Chris’ father, Joe Espejo’. is Maria Ventura’s first cousin. They lived two doors
away from the Ventura’s. :

David said when they got married and started going to his family’s house, Janet
saw how close the siblings were and would no longer allow David to go over
there.® Janet had issucs with her own family, constantly fighting. He cited one
occasion where he had to stop her from breaking cvery picce of glass in the house.
David said Janet became enraged at her parcats and went through the house
breaking every piece of erystal, glass or china In this process, cut her foot, which
she laler reported as David stabbing her in the foot.

* He has asked us for ber dote of marrioge to Jay Jucksan.

3 David claims Ermic was LAPD or LASD and was terminated for drug posscssion.

® David's mother 10ld me she had not scen the grandchlidren In years. She has 20 grandehildren, und these
. are the only ones she never seey, Junet will nat allaw David's parenm to see the Kids.

MJ029346
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When they began having problems, before the media attenton, David Antonio
Ventura Jr. (Janet’s brother) told David Arvizo that his sister was insane and that
if he ever needed him to testify for him, David Arvizo had to promise to call him.
David Ventura said Janet was not fit to raise the children.” He recalled a time
when he pulled up to the Janet’s parent’s house, and brother David was pulling
Janct out of the housc by the hair. On this occasion, Janet had both David Jr. and
his wife arrested by E1 Monte PD.® David added Joe Espejo and his daughter Chris
to the people that indicated would testify that Janct was not to be believed.

David also belicves Janet had told David Ventura, Jr., about & “bogus suit” she had
concocted with the kids. He dcscribes David Jr. as a very rcligious person and
does not believe he will lie for Janet. He recently moved from Barstow to
Riverside, but David Arvizo does not know where he is at currently.

Davis said he received a call one day from Janet after they had separated and afier
she had been contacted by the district attorney’s office regarding Haynes. She told
him that if David did not come back to her, she would file a “domestic violence
suit” against him. Ie recalls that she was with him shortly after that, and made
him stop at a Kinko's on Atlantic off of the 60 Freeway. % She got out and made a
call from a payphone and believes she was calling another man. He described

. Janet as “looking for money any where she could get it.”

The conversation turned then, to the Ford Bronco. David’s version is as follows;
When he stopped working to takc care of Gavin, he was essentially living at the
hospital. His car was ultimately repossessed, and MJJ heard that he did not have 2
car. David says MIJ allowed David to *“borrow™ the Bronco; it was never given 10
him. He quoted MJJ as saying, “This is for you to use, just like if you were an
cmployee. The insurance, everything is covered.”

David said MJIJ did not like Janet, and did not want her to drive the car. At somc
point, Janet came and took the keys from David. He claims the next ime he saw it,
the right side was severely damaged. She went to his father’s ranch, where the
Arvizo family keeps their horses, and Janet drove the Bronco through a [ence,
directly at him. The vehicle sustained additional damage and Janet called Gary'’ to
(paraphrasing) “come get the car, it nceds to be fixed.” The vchlclc was picked up
and not returned, as MJJ loancd the car to David, not Jaget.'!

7 David believes that he will be helpfil if we can find bim. He is an oil worker and transient.
' Duvxd Anthony Ventura — There are a saries of arrests, but none with a female as co-defendant,
® David claims this is where she docs ull of her “business.™
. ' Dovid says Gury is in charge of all of the MJJ vehicles.
"' David sald at this polat, MJJ knows what kind of person I um und he knows who Janet is.”

MJ029347
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David returned the conversation back to the Washington Mutual trust account. He
believes that Janet paid off all of her debts, including student loans. "

With respect to the domestic violence cases, David said that it was Janet who was
the violent one and that she beat him and the kids regularly. He had an interesting
outlook for this, using the psychological theory: Children always gravitate to the
parcnt they arc afraid if losing. This is why they stick with her, cven though they
arc trcated badly. They know that no matter what, he will always be there for them
as he has in the past. He added that since they were babies, he was the one that
changed their diapers, fed them, took them to school and nurtured them. He said
Janet was always in school, taking 26 units a year at Fullerton College, Citrus
College or Mt. Antonio’s College.” ~

David claims that during a restraining order violation hearing, Davellin was
testifying that David showed up at her school in his brother Ray’s VW Rabbit. "
Davellin said her father called her over to the car and when she went, pulled her
arm and forced her into the car. When questioned on the stand, David claims the
judge stopped the proceedings and took Davellin and the two attorneys into his
chambers and advised her she was old enough (14 ycars) to be held responsible for
perjury. She came back to the stand and recanted that she had been injured or that
. he grabbed her arm, but maintained the story that he showed up at the school.
David believes this story and its change was done out Davellin’s-{fear of Janet.
Janet had to have some form of violation and this was Davellin’s compromise.

Davellin once confided in David, that she recalled as a small child, Janet holding a
knife to her throat and threatening to kill her and all of them. He was surprised and
saddened that she still remembers that incident. He recalled them accusing him of
telling them “I am going to have you killed.”

David says Janet has a history and habit of telling people that everyone is always
going 10 have her killed. When the domestit violence issue arose, Janet indicated
that David’s brother “Ray” knows people that will have them killed.'* “Janet is
obsessed with telling people someone is threatening to kill her.” He recalled
Janct’s representation to the LAPD, that while she was living at the Gy
address, two people, a “big white girl” and a “dark Mexican guy” came to her door
and threatened to kill her for David. He said when the police offcred her witness

'3 According to David, she never weat 10 anything by junior colleges. | am not surc what loans he could be
talking abaut. .
1 Povid snid she bas an AS in Criminal Justice.
. ) " David clairns Ray can prove the cur was in the shop that day.
¥ Ray had felony drug churges. His lawyer was Halprin, 1o whom Ray dirccted David.

MJ029348
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protcction, she declined. David added that Janet is constantly accusing him of
these crimes and violation, sending letiers to the court, yet points out that no one
has arrested or approached him yet.

David said the DA’s office was yeclling at him, accusing him of beating Janet and
referred to photographs in a police report. The inference there, was the pictures
showed Janet’s face all beaten and bruised. He claims that when he arrived at the
house, Janet was walking towards the car. He was driving his father’s Cadillac that
day, and rolled the window up part way. David claims Janet reached into the car,
in an attempt to shut it off and take the kcys, a practice she regularly engaged in.
He recalled an occasion when she shut the car off and took the keys and left David
sitting in a stopped vehicle with no keys at ared light.

David recalled when he had the Bronco and they had gone to Las Vegas'to
see MJJ. Chris Tucker had invited the kids out to where he was filming a
movic. On the set, the kids were out of control, and he could not do
anything with them, as Janet was the disciplinarian. When she arrived, the
kids were the perfect angels, because they were afraid she would beat them
if they were not. Chris Tucker made a joke about this that angercd Janet. He
recalled the drive back took 16 hours, indicating that Janet would get mad
at him, and start to kick at him while leaning against the passenger-door.
‘Because of this, he would periodically stop the car. When he stopped, Janet
exited the vehicle and walked into the “pitch black desert™ only to return
later. I1e added that all of the children were preseat for this.

David has heard through various reports in the press, that he gave away all of their
furniture. He referred me to the managers of the apartment they lived in Azusa, at
15 1S where they were when Janet gave away all of the children’s

- furmiture to a neighbor. David added that the Azusa Police Department were called

out on a weekly basis by neighbors, and they were ultimately invited to leave by
the managcrs who were afraid something might happen to the property. He could
not recall exact addresses, but also refarred me to the owners of a condo on

‘Maxson St.'® in E1 Monte, and an apartment on Clark St.” in Baldwin Park.

" David spoke brielly about the situation at the ranch. He just wanted to let me know

that Janet was never held captive, that it was a known fact that you had to request
a ride out of the ranch a day before, as arrangements had to be made with the limo
company that MJJ used, JJ’s Limo, out of Beverly Hills. Unless there was

1
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someone around to drive you out, there was no way to leave. And according to
David, there was never anyone around. Fle was adamant that this was a known fact
to visitors to the ranch.

David described Gavin as a very intclligent boy, howcver added that he has been
kicked out of every school in the Mountain View School District where he
attended whilc living in El Monte. David says he was removed for fighting,
although it is David’s contention that these fights were with bullies taking on other
people and that Gavin was their rescuer.'®

David it also indicated that when the boys were seven and eight years old Janet
held Gavin back as a result of his “problems™ in school. A teacher believed he
should be held buck because he could not spell his name. Junet wanted the boys to
be in the same class and claims that Star's birthday, December 11, was afler the
cut off date of December 2. Rather then hold Gavin back another year, he claims
that Janet changed the date on Star’s birth certificarc to that of December 2, and
submitted this to the school district. This is why the boys are in the same grade
today’s date. This was an example David gave of Janel’s detérmination.

He recalled the time he first leamed Gavin was sick. David said he took the

. apartment on Soto St to be close to the hospital 1o be with Gavin night and day.
While there, David enrolled Gavin in a Catholic School, Assumption on Evergreen
St. in East LA. He said Gavin was thrown out of that school as well.

David suggested to me that we coantact anyone of the nursing stafT or doctors,
stating they will confirm Janet was ncver there and when she was, it was chaos.
Janet refused to allow the hospital to usc their blood for a transfusion and wanted
to have a “celebrity blood drive.”

While David was off work and even though money was supposcdly coming in
from these donors to the Washington Mutual account, Janet insisted that David get
disability. He went to a psychiatrist to get stress leave, but was told that this was a
natural reaction 1o a person who has just leamed that his child has cancer. Janet
insisted that he continuc to search and went to another psychiatrist that he refers to
as a “State Doclor” to get a disability. According to David, Janct’s insistence was
causing him more stress and when he related this “causc of hers” to this doctor, he
placed David on disability. He also addcd that Janet took cach of thesc checks,
signed and cashed them. This was morc money he never saw.

. ¥ David referred me ta the assistant superinteodznt “Tom,”

MJ029350
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This led David to the health insurance issus. The stories that Janct had telling
about his canceling the insurance were as result of the big grocery store strike. Ie

. indicated that his union honored the strike and once they were out of work, were
out of insurance. Janet knew this.

In 2000, Janet was working at the Weston Bonaventure Hotel in downtown Los
Angcles. She was a waitress in the restaurant in the lobby area. He said she told
them she had no children when she was hired, believing they would not bave hired
a mother her age with three small children. While there, she began having an affair
and dating a man named Michacl Haynes. Haynes was with the CHP, working
security at the Democratic National Convention. David added that Haynes was
later convicted of child molestation, and Janet was interviewed by the

prosecution.® David also recalled that Ster carried a picture of Haynes in his
wallet.

‘When asked if his children were victims of Haynes, David responded by saying he
did not know, but it was not like his children to allow this or not say anything if
this were to be happening. Another reason David he does not believe this story
about MJJ is true. David attributes Gavin’s life to MIJ, saying that he walked him
. through the cancer, praying with him and keeping Gavin going when he was
constantly throwing up from the chemotherapy. In fact, David said it was MJTJ that
taught him how 1o act with the children so as not to scare them about the disease.

Janct had another short job at Superior Markets, El Monte, as a checker. David
added, according to Janet, she was “chumming” up to the owner and was planning
on running the company someday.

David began to talk about his dealing with Davellin when she was 18 at his
deposition. He said she came in and was reading from a statement preparcd by her
mother and when David attempted to talk 1o her, was interrupted by Janet’s
attorney. The attomey told him if he wasn’t going to listcn, he could not see or talk
to his daughter. David invited Davellin and the attorncy to leave. He added that
she is now living with her grandparents, that she does not like Jay Jackson. He has
also ?occn told that Janet has accepted $100,000 advance for a book deal after the
trial.

T I It ILY

.- " Mlchae! Hnync~. Hec is currently in Pleasant Valley Stic Prison, Coalinga.
M “I'his is Informution David says is comuny form Carol LaMere,

MIJ029351
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Interviewer: Scott Ross
Date: 10/27/04

David Gav;no Arvizo

On October 27, 2004, I met with and interviewed David Arvizo at the home of his
parents, Marlene and Raymond Arvizo. Mr. Arvizo indicated that he was not

' represented by-an attorney; and for this particular matter has never been
represented by an attorney.

David discusscd the JC Penney matter, relating the {acts as follows:

Janct had applied for and received a job with the loss prevention unit of Oshman'’s
~ Sporting Goods Store. She was required to fill out paperwork and then teke o drug
test. While Janet was inside getting her paperwork together, he and the boys, Star
_and Gavin, went into JC Penney’s which neighbors Oshman's.

While in JC Penney’s, Gavin located clothing that was suitable for his new school
uniforms.' Gavin grabbed up the clothing and ran out to their van. As a game, the
children would often have the keys to the car to push the buttons on the remote
that will open and unlock the car. Gavin, then 8 years ald, proceeded to take these
cloths to the car. As David saw him cxit the store, he grabbed Star and followed
Gavin to return the clothing. Before David could get to the car, he was swarmed
by the security people attempting to apprehend him for shoplifting.

At this time, Janct was exiting Oshman’s and was unaware of what was
bappening. Janet only saw David being attacked and the two small boys with him.
Janet jumped into the melec to protect David and her sons. He indicated she
jumped into the pile and yelled, “run David.” While David was being detained, the
scuffle with Janct continued. David was ultimately (voluntarily) escorted back to
JC Penney. David was not aware nor did he hear what was said to Janet by the

_ Security persons.

Once inside David was able to make the security prisons understand what had
happened and ultimately straightened out the entire matier. No charges werc filed
by JC Penney. David’s present belief is Janet, having worked in the loss
prevention unit for Ven is grocery store, was aware certain protocol that would

' Maxson Elementary bad recently changed 1o w’mn’ng uniforms. According 1o David, Gavin was excited
about this change. MJ033725
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have created problems for the security persons. Things like calling pcople “dumb
Mexicans™ and saying “they werc trained to steal.” Hc addcd, in accordance with
Janet’s true vindictive manner, she orchestrated the lawsuit against JC Penney
with her knowledge of dos and don’ts of the loss prevention industry.

Upan their return home, Janet ordered David and the boys, in their limited ability,
1o writc out their version of what had happened. She then took the versions and
typed out what she wanted from those. The typed versions were returned to the
children, becoming required reading and study on a daily basis. According 1o
David this was one of their daily tasks. He added this went on for a very long time.
His recollection was at least one year before they were deposed.

David was concerned that he uscd the word “coached” at some point, but then
rctracted that comment. He now holds [ast to the slory that they kids were, in fact,
coached. More importantly, David claims to still bave onc of thesc typed stories in
his paperwork at his parents.’

After having been fired from the Von’s Grocery loss prevention unit, Janet
attemptcd 1o fight the termination by getting people to testify on her behalf. There
were 150 loss prevention persons, Janet being the only female. Janet was unable to
obtain anybody willing to assist and as a result, David claims she checked herself
into and out patient center for addicts and depression. The clinic is sponsored by
Kaiser, somcwhere “above Chinatown.” He claims she checked hersell'in to
enhance and demonstrate her, now, mental stress brought on by the termination.

"Von's ultimately terminated the loss prevention program and Janet changed her
plan. :

In an attempt to enhance her settlement with JC Penncy, however, Janet never
“worked a day™ at Oshman’s, claiming she was unable with the injuries sustained.
Hence, a loss of carnings claim became part of the suit. The case ultimatcly settled
for about $160,000 according to David. They had gone to a “mediator™ where
they were offered $300,000. He said upon Janct’s hearing this, she demanded
$500,000, and that the kids be placed in 3 JC Penny’s (television) commercial.

Gavin was ultimaltely deposed at the peak of his illncss while stll in a hospital
bed. Janet orchestrated and timed the deposition to cause sympathy, in an attempt
to force JC Penny to settle this matter. While Gavin was being deposed, David
claims Janct had a nurse give him medication and instructed Gavin to “act” tired

and fatigued. Although he confirmed Gavin was sick, this was actually one of his
better days.

21 havo asked him to look for it, as soon as possible. 2726
? I 'believe he meant to Arbitration : MJ033
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David’s recollection of the breakdown for the setlement was Star - $28,000,
Gavin - $32,000, and he and Janet reccived $26,000. Of that money, David took
$5,000 that he passcd on to Halprin to pzy for his divorce. Janct retained the
balance. He belicves the kid’s money was placed into a trust although he has never
scen any of the paperwork.

‘With respect to trusts, David indicated that when Gavin first became ill, the
severity of his illness was broadcast on NBC by Fritz Coleman, announcing & trust
account to allow people to make donations to help Gavin. Janet chosc the
Washington Mutual bank across the street from the Laugh Factory for the account.
David says he has the account number, but that neither he nor Gavin cver saw any
of that moncy. They were too afraid o ask Janet what cver happened to it
moreover, have no idea how much was collected.

David described Janet as determined. He said she develops an idea, and will do
whatever it takes to see that through. He described her as being contralling and
manipulative, and that she has never been forthcoming with her ability to tell the
truth i[it docs not suit her purpose. For example, cven though the divorce papers
indicate she is required to stop taking money for spousal support after she is
married, Janet continues to take $1499 [rom his checks each month.*

Hc sees and described Janct as an opportunist. He met her at 16 when she was in
high school at Ramona Convent Prep School, when she was called Japel Ventura.
He believed someone failed to cross a “t” and she was entertained cnough to call
herself Janel. He described her as “schizophrenic and delusional” and indicates

that she hears voices. Ile cited scveral situations that she would say, “What’s that?
Did you hear that?” when there was nothing there.

David went on to cite her “insanity™ by equating her naming of the baby “Michael
Jackson” to naming your “Jeffrcy Dahlmer” after he had caten your son’s arm. He
asked, “If she has had such a traumatic expericnce with Michael Jackson, why
would you want to constantly be reminded of him?” He docs not believe a word
she says, and knows that she manipulates and controls the children. It is his beliel
that Davellin and Star are dcathly afraid ol her.

David described Janet as coming from an abused childhood and abusive parents.
He was not certain of the scxual abuse, but indicated she would accidentally injure
herself and not cry or make a noise. He said her parents would lock her behind a
door and sit outside telling her stories that scared her, held her under water for
periods of ime and constantly telling her “ugly things.”

“ He has ncked us for her date of marrlage o Jay Jackson.
MJ033727
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A female sccond cousin of Janet's, Chris Espcjo, confided in David, that she had
been sexually and physically abused by Janct, which he believes manifested from
Janct having been abuscd by her parents. Chris is five ycars younger than Janct,
and when she was between 8 and 10, Janet would “touch her.” Chris® father, Joc

ESpcjos, is Maria Ventura’s first cousin. They lived two doors away [rom the
Ventura’s.

David said when they got marricd and started going to his [amily's house, Janet
saw how close the siblings were and would no longer allow David to go over
there. Janet had issues with her own family, constantly hghnng He cited one
occasion where he had to stop her from breaking cvery piece of glass in the house.
David said Janet became enraged at her parcnts and went through the house
breaking every piece of crystal, glass or china. In this process, cut her [oot, which
she later reported as David stabbing her in the foot

‘When they began having problems, before the media attention, David Antonio
Ventura Jr. (Janet’s brother) told David Arvizo that his sister was insane and that
if he cver needed him to testify {or him, David Arvizo had to promise lo call him.
David Ventura said Janct was not fit to raise the children.” He recalled a time
when he pulled up to the Janct’s parent’s house, and brother David was pulling
Janet out of the house by the hair. On this occasion, Janet had both David Jr. and
his wifc arrested by El Monte PD.® David added Joe Espcjo and his daughter Chris
to the people that indicated would testify that Janet was not to be believed.

David also belicves Janct had told David Ventura, Jr., about a “bogus suit” she had
concocted with the kids. He describes David Jr. as a very religious person and
does not belicve he will lie for Janet.

Davis said he received a call one day from Janet after they had scparated and after
she had been contacted by the district attorney’s office regarding Hayncs. She told
him that if David did not come back to her, she would file a “domestic violence
suit™ against him. He recalls that she was with him shortly afler that, and made
him stop at a Kinko's on Atlantic off of the 60 Freeway.” She got out and madc a
call from a payphonc and believes she was calling unother man. e described
Janel as “looking for money any where she could getit.”

? David claims Emie was LAPD or LASD and was terminaled for drug posscssion.
% David's mother told me she had not seen tie grandcehildren in years. She has 20 grandchildren, and these
arc the only ones she nover sces, Janet will not allow David's purents 1o see the kids,
? Dnvid belicves that he will be helpful if we can find him. He is on oil worker und transient,
! David Anthony Ventura - There are a series of arrests, but none with a femule as co-defendant
® David claims thix is where she does all of her “business.”

M1033728
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The conversation turned then, to the Ford Bronco. David’s version is as follows;
When he stopped working to take carc of Gavin, hc was cssentially living at the
hospital. His cur was ultimatcly rcpossessed, and MJJ heard that he did not havc a
car. David says MIJ allowed David to “borrow” the Bronco; it was never given to
him. He quotcd MIT as saying, “This is for you to use, just like ifyou were an
cmployce. The insurance, everything is covered.”

David said MJJ did not like Janet, and did not want her to drive the car. At some
point, Jane! caume and took the keys from David. He claims the next time he saw it,
the right side was severely damaged. She went to his father’s ranch, where the
Arvizo family keeps their horses, and Janet drove the Bronco through a fence,
directly at him. The vehicle sustained additional dumage and Janet called Gary'® 1o
(paraphrasing) “comc get the car, it nceds to be fixed.” The vehicle was picked up
and not returned, as MJJ Joaned the car to David, not Janet.!!

David relurned the conversation back to the Washington Mutual trust account. He
belicves that Janet paid ofT all of her debts, including student loans.'?

With respect to the domestic violence cases, David said that it was Janct who was
the violent one and that she beat him and the kids regularly. He had an interesting
outlook for this, using the psychological theory: Children always gravitate to the
parent they arc afraid il losing. This is why they stick with her, even though they
are treated badly. They know that no matter what, hec will always be there [or them
as he has in the past. He added that since they were babics, he was the one that
changed their diapers, {ed them, took them to school and nurturcd them. He said
Janct was always in school, taking 26 units a ycar at Fullerton College, Citrus
College or Mt. Antonio’s College.?

David claims that during a restraining order violation hearing, Davellin was
testifying that David showed up at her school in his brother Ray’s VW Rabbit."*
Davecllin said her father called her over to the car und when she went, pulled her
arm and forced her into the car. When qucstioned on the stand, David claims the
Judge stopped the proceedings and took Davellin and the two attorneys into his
chambers and advised her she was old ¢nough (14 years) to be held responsible for
perjury. She came back 10 the stand and recanted that she had been injured or that
he grabbed her arm, but maintained the story that he showed up at the school.

*® David snys Gary is In churge of all of the MJJ vehicles.

"' David suid ut this point, MJJ knows what kind of person | am and he knows who Janet ls."

"3 According to David, she never went to anything by junior colleges. 1 am not surc whot loans he could be
wlking about.

° David said she hos an AS in Criminal Justice,

" Duvid claims Roy can prove the car was in the shop thar day. MJ033729
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David believes this story and its change was done out Davellin’s {ear of Janet.
Janet had to have some form of violetion and this was Davellin’s compromise.

Davellin once confided in David, that she recalled as a small child, Janet holding a
knife 1o her throat and threatening to kill her and all of them. He was surprised and
saddencd that she still remembers that incident. Hc recalled them accusing him of
telling them “T am going to have you killed.”

David says Janct has a history and habit of telling people that cveryone is always
going to have her killed. When the domestic violence issue arose, Janet indicated
that David’s brother “Ray” knows people that will have them killed.'® “Janet is
obsessed with telling people somcone is threatening to kill her.” He recalled
Janct’s representation to the LAPD, that while she was living at thcq
address, two peaple, a “big white girl” and a “dark Mcxican guy” came 1o her door
and threatened to kill ber for David. He said when the police offered her withess
protection, she declined. David addcd that Janet is constantly accusing him of
these crimes and violation, sending letters to the court, yet points out that no one
has-arrested or approached him yet.

David said the DA’s office was yelling at him, accusing him of beating Janet and
referred to photographs in a police report. The inference there, was the pictures
showed Janet’s face all beaten and bruised. He claims that when he arrived at the
house, Janet was walking towards the car. He was driving his father’s Cadillac that
day, and rolled the window up part way. David claims Janet reached into the car,
in an attempt to shut it ofF and take the keys, a practice she regularly engaged in.
He recalled an occasion when she shut the car off and took the keys and left David
sitting in a stopped vehicle with no keys at a red light.

David recalled when he had the Bronco and they had gone to Las Vegas to -
see MJJ. Chris Tucker had invited the kids out to wherc he was filming a
movie. On the set, the kids were out of control, and he could not do
anything with them, as Janet was the disciplinarian. When she arrived, the
kids were the perfect angels, because they were afraid she would beat them
if they were not. Chris Tucker made a joke about this that angered Janet. He
recalled the drive back took 16 hours, indicating that Janet would get mad
at him, and start to kick at him while leaning against the passenger door.
Because of this, he would periodically stop the car. When he stopped, Janet
exited the vehicle and walked into the “pitch black desert” only to return
later. He added that all of the children were present for this.

» Ray bad felony drug charges. His Inwyer wus Halprin, 1o whom Ray directed Duvid. ,
e ] ) . .MJ033730
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David has heard through various reports in the press, that he gave away all of their
furniture. He referred me to the managers of the apartment they lived in Azusa, at

/[his is where they were when Janct gave away all of the children’s
furniture to a neighbor. David added that the Azusa Policc Department were called
out on a weckly basis by neighbors, and they were ultimately invited to leave by
the managers who were afraid somcthing might happen o the property. He could
not recall exact addresses, but also referred me to the owners of 2 condo on Maxon
St.'® in E1 Monte, and an apartment on Clark St.'” in Baldwin Park.

David spoke briefly about the situation at the ranch. e just wanted to let me know
that Janet was never held captive, that it was a known fact that you had to request
a ride out of the ranch a day before, as arrangements had to be made with the limo
company that MIJJ used, JJ’s Limo, out of Beverly Hills. Unless there was
someone around to drive you out, there was no way to leave. And according to
David, there was never anyonc around. He was adamant that this was a known fact
to visitors to the ranch.

David described Gavin as a very intelligent boy, however added that be has been
kicked out of every school in the Mountain View School District where he
attended while living in El Monte. David says he was removed for fighting,
although it is David’s contention that these fights were with bullies taking on other
people and that Gavin was their rescuer.!?

David it also indicated that when the boys were seven and cight years old Janet
held Gavin back as a result of his “problems” in school. A teacher believed he
should be held back because he could not spell his name. Janet wanted the boys to
be in the same class and claims that Star’s birthday, December 11, was afier the
cut off dale of December 2. Rather then hold Gavin back another year, he claims
that Janet changed the date on Star’s birth certificate to that of December 2, and
submitted this to the school district. This is why the boys arc in the same grade
today’s date. This was an example David gave of Janet’s determination.

He recalled the time he first learned Gavin was sick. David said he took the
apartment on Solo St. to be closc to the hospital to be with Gavin night and day.
‘While there, David earolled Gavia in a Catholic School, Assumption on
-Evergreen. He said Gavin was thrown out of that school as well.

David suggested to me-that- we contact anyonc of the nursing staff or doctors,
stating they will confirm Janet was never there and when she was, it was chaos.

s
e ——
¥ David referred me 1o the nssistant superintendent “Tom.”

MJ03373]
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Janet refuscd to allow the hospital to use their blood for a transfusion and wanted
to have a “celebnty blood drive.”

While David was off work and even though money was supposedly coming in
from thesc donors 1o the Washington Mutual account, Janet insisted that David get
disability. He went to a psychiatrist to get stress leave, but was told that this was a
natural reaction 10 a person who has just learned that his child has cancer. Janct
insisted that he continuc to scarch and went to another psychiatrist that he refers to
as a “State Doctor” to get a disability. According to David, Janet's insistcnce was
causing him more stress and when be related this “cause of hers™ to this docter, be
placed David on disability. He also added that Janet took each of these checks,
signed and cashed them. This was more moncy he never saw.

This led David to the health insurance issuc. The stories that Janet had telling
about his canceling the insurance were as result of the big grocery store strike. He
indicated that his union honored the strike and once they were out of work, were
out of insurance. Janet knew this.

In 2000, Janet was working at thc Weston Bonaventure Hotel in downtown Los
- Angeles. She was a waitress in the restaurant in the lobby arca. He said she told
them she had no children when she was hired, believing they would not have hired
a mother her ape with three small children. While there, she began having an affair
and dating 2 man named Michael Haynes. Haynes was with the CHP, working
security at the Democratic National Convention. David added that Haynes was
later convicted of child molestation, and Janct was interviewed by the

prosecution."” David also recallcd that Star carried a pxcturc of Haynes in his
wallet -~

‘When asked if his children were victims of Haynes, David responded by sayinghe
did not know, but it was not like his children to allow this or not say anything if

this were to be happening. Another reason David he does not believe this story
about MJ7 is truc. David attributes Gavin's life to MJJ, saying that he walked him
through the cancer, praying with him aud keeping Gavin going when he was
constantly throwing up from the chemotherapy. In fact, David said it was MJJ that
taught him how to act with the children so as not to scare them about the disease.

Janet had another short job at Superior Markets, El Montc, as a checker. David
added, according to Janet, she was “chumming” up to the owner and was planmng
on running the company someday.

1% Michac| Haynes —Hc 13 currently in i’lcu:nnr Valley State Prison, Coalinga.

g " MI033737 T

210/720 d LBSL 9PE SOBIXHZ) (RLNNOD N) NIWOB 1¥N0J ¥013¥3dNS BL:pL (Q3M)S002-22-NOT




David began to talk about his dealing with Davellin when she was 18 at his
deposition. He said she came in and was reading [rom a statement prepared by her
‘mother and when David attcrpted to talk to her, was interrupted by Janet’s
attomey. The attorney told him il he waso't going to listen, he could not see or talk
to his daughtcr. David invited Davellin and the attorney to leave. He added that
she is now living with her grandparents, that she does not like Jay Jackson. He has
also poccn told that Janet has accepted $100,000 advance [or 4 book deal afler the
trial.”

Follow up note: David has referred me to Louise Palanker who was solicited and
gavec the Tamily $20,000 in two checks. The first was made to huns:lf, the second
to Janct. He was forced by Janct to ask Louise for these checks. o

I I TYIEY P Y

= = This is informatian David says is coming farm Carol LuMerc.

3 Sec interview with Palanker, Both checks were dcposm:d into an account belonging to Marin Ventura,
Janct's mother.

MJ033733

2.0/520 4 LE6SL 9PE SOB(XBZ) (FANNOD N) NIWOW LaN0J ¥01d3dNS §1:9. (03M)5002-22-NNF




GNBIT B

210/920 d LESL 9PE SOE(XHI) (RINMDJ N) NIWOH L¥NCD 401¥3dNS 6l:pl (03K)5002-22-NNT



O 00 =~ O vi B W N

10
11

13
14
15
16
17
18
19
20
2]

]

24

26
27
28

0 Before we get started, uh, as I said, although this is just an interview, I'd like to keep this in terms of

Interview of Mary Holtzer
February 26, 2005

12:00 p.m.

Present: Mary Holtzer (M), David Overland (0), Steve Robel (SR), Ron Zonen (RZ), Scott L Ross (SIR),

Kelly White (KW), and Brian Oxman (RBO) ' '

RBO: We will record our conversation and if anyonc has something they want to say, say it loud and we
appreciate it so much. Thank you very much

0 Ok. Tell me when the recorder’s on.
SR ' Holdon

RBO ' I've got that one going.
SR | Ok

SIR  It’son.

RZ  Uh-huh

[Crosstalk].

M I’ve got water.

0 You did?

K No.

[Crosstalk].

the questions, as close to admissible evidence as possible and not wander off into matters that deal
with evidence that will not be admissible in court. Secondly, everybody was provided with a ‘copy
of the statement of the witness and there’s a typo in it ] want to correct. And that’s on page 3, line
7. Does everybody ﬁaye that?
Zz Un-hub
9] Line 7 says - - reads now, “When the assistant was being asked questions . .. .” It should say,
1
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- “When the assistant was asking questions. . ..” And maybe we can all introduce oursclves and

maxe sure that the recording shows everybody who's here. And I'll start. Mark Overland, and 'm

representing the witness, Mary Holter.

M Mary Holtzer here.

K Kelly White,

SR Steve Robel.

Z ‘ Ron Zonen

RBO! I'm Brian Oxman.

S , I'm Scott Ross. R-O-S-S.

0 \ Ok, so who'd like to go first?

Z : I will. Ms. Holtzer, good afternoon
M | Good afternoon.

Z  Yourlastname is H-O-L-Z-E-R?
M ‘ Right

Z - Amlright? Mary Elizabeth?

M ’ Correct.

Z Are you still living on Calvert? OK. Tell me please what kind of work you are currently doing.

M I'm a office manager.

Z For which business?

M Law offices o[ Feldman and Rothstein.
VA lAny you've had that business {or how long?
M 1Ah, I think approx ... In the busipess?
Z Yes.

M For 25 years

Z 25 years with the same firm?

M.

Z

M Correct

No, I've think I’ve been there for 20, 21 years, something like that.

Feldman and Rothstein has been a law firm in existence for that long?

v
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Any you've been with them for 20 plus years?
Correct.

| Ok. What kind of work do you do for them?

' Chicf cook and bottle washer. ‘
What’s that mcan?
1 handle fles. Ipay bills. I buy supplies. I have heavy client contact I do disbursements. 1do
banking.

" Do you have specific training as a paralegal?

~ No.

' Do you consider yéursclfa paralegal?

No.

How larfgc is the law firm?

; One parmer and one associate.

| Who is the partmer? Who is the associate?

Thomas J. Rothstein, the partner.

: And the associatc?

 Tony Sadri

- Could you spcll the last name?

' S-A-D-R-L
What kind of a practice does Mr. Rothstein have?
Civil litigation.

All right. Has he been doing that exclusively for the wholc time you've been working with him?
I1e docs other things.
' What .. what type of other cases does he handle?
He’s done some collection matters and some bankruptcy. That’s about it
Is Mr. Feldman still working in that frm? '
Yes.

In what capacity? You dido’t mention him when you identified the lawyers.

3
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1M Mr. Feldman runs the immigration portion.
2(Z ¢ Soit...it.. thercis still a Feldman and Rothstein.
3 M } Right
40z , Ok
5|M | Butldon't work with Mr. Feldman
6|2 | Ok Are they part of the same law firm?
7(M Yes
8| Z Ok. Any other lawyers working there?
9M | No
10 Z | Who handles the litigation cascs that actually go to trial?
11 M Toni Sadr and Thomas Rothstein.
121 Z And Mr. Rothstein actually tries cases as well
13 | M | Ohhesccond chairs.
14 { Z Mr. Sadri’s the trial lawyer?
IS M Yes. |
16 | Z Are there secretaries that working in the firm?
17| M| Yes
18 || Z Ok. Youdon’t do secretarial work?
19/ M Yes,Ido.
20 Z All right. Do you do paralegal work?
21 |M  |Asin drawing a motion?
2z e
BM 1lNo.
24 P' Z ;No legal rescarching at all
25 M No.
YA

|

All right. What was your invelvement in the casc involving Janet Arvizo and her family against JC
27 Penny?

28| M Client contact.
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And what did that involve?
Taking them places, things like that. You know, kind of ... I don’t want to say baby-sitting, but kind

of ... Yeah, handled the clients, you know, when she called. I would take her calls. You know, she
* wanted updates, I would, you know, ask the attorncys and give her updates.
Taking her places — what type of places would you take her to?

IMEs, depositions, the mediation, minor’s comp hearings, [ opened the blocked minor’s comps

accounts, things like that
. Ok, when did this litigation commence, do you know? Do you have a recollection of it?
| NoIhaven’t

Do you know what year it was.

No, I don’t.

Do you know for what period of time the litigation continued.

It was a long ime. I..1...1... really didn’t get involved that much until the latter part of the case

" Do you know if the case existed for longer than onc year at the time you becamc involved?

Yes
All right, so it had been ongoing for over a ymﬂ
[ Yes, I would say so.

- And for what period of time were you involved with it?

Ml mean, I was involved with it all long, a litUe bit here you know writing checks and you know I knew
about it in staff meetings when we discuss filcs and cases and everything. 1m always * involved. I'm

involvf:d in cvery file. But I honestly don’t know.

i Do you remember your first meeting with Janet Arvizo?
| Yeah, actually | met them when they first came in.
‘ Al the very beginning?

; At the very beginning

And who did

The endre family

'The entire family
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So it was David Arvizo and Janet?
Yes, and the children
And how many children came in?

| Ah, three

A boy and a girl?

- Two boys and = girl
Ok, do you remember their names?

| Of course

What are therc names?

Gavin, Star and Davida
Davida?

Yes, she’s the oldest daughter.

Would you spell that for us?

D-A-V-I-D-A, I think. Idon’tknow. She wasn’tinvolved so I really didn’t write her name much

SO

All Right T think you said drive them around. Did you ever have 1o drive them around?

Oh yesh.
Why is that?

: Because she didn’t have a car, they didn’t have a car, they didn’t drive, they for whatever reason she

| didn’t have transportation.

'All right. Did you know the reason she didn’t bave transportation?

|
She just told me, you know, my boss had told me you need 1o go take them here, you nced to go

: take them there, you need to do this, you need to do that. 1 just do what I’'m told.

'You never inquired first as to why she wasn’t driving herself?

I was told she didn’t have a car.

Did you have 1o go pick her up at a particular location?

Yes.

How many times would you drive her to different locations, different places?

LES! 9DE SOB(YB:) (FLNMDD N) NIWOH L3NgD 401¥34NS

02:9! (03M)S002-22-NNT




1

2

3

4

5

6

7

8

9
10
11
12|M
1312
14 | M
15[ Z
16 | M
1742
18| M
19| Z
20 | M
21 (| Z
2 M
23
24\ Z
25| M
2612
27
28| 2

2L0/EED d

N g N 8N NZ

I can’t answer that.
Would you say it would be more than 10 times?
Yes.

Or 15 times?

. Yes.

Was her husband there when you were driving them around?

No.

Do you know where her husband was at that point?

No.

Did you understand thal at some point in the course of this liigation she separated from her
husband?

Yes.

Did they bave a car during the time her husband was involved in this family?

Atthe tme I wus told she did not have a car.

. Even when she was with her husband?

Even when she was with her husband.

* Were there ever occasion when you were driving her and her husband as well as the children?

Never, never drove him anywhere.

. Did you ever have any occasion where you dealt with him at all?
When he’d come in the office to talk

All nght, and you would actually meet with him and with her too?
Not exclusively, no he would be meeting with the attorneys and I'd, you know, stick my head in
and
i From the time that you started driving her around was he pretty much out of the picture?
- Pretty much
‘Do you remember ever driving him with her?
Never.

Ok. Can you remember him cver being in the office with her after you understood them to be
7
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separatcd?
1 don’t recall.

At some point in time the conversation took place that you were referring to in this declaraton. I

- assuming you’ve read it. It is not a declaration,

No

3 Its just a statement. It’s oot signcd, is that ight? But you did have an opportunity 1o review it, did
| you not?

- Yes, sir

OK, is it accurate?

' Yes sir,

~ OK. You refer to a conversation that look place before an independent medical examination, is that

right?
That’s corrcct.
Do you rernember when that exam took place?

I belicve, which exam are you talking about. There was four - five.

. Let’s start with the first onc. Do you have where any of them took place?
' Idon’t know where they all took place. L well, I can’t give you addresses but I know what street
they were oo

Can you tell us with whom?

If I heard the namc I would remember

Can you remember any of them at this point?

' No names. Ican tell you what they look like.

" You mean the examiners?

Yeah

- Would you have been present during the exams?

Yeah
Actually while they did the examination?
Yesh
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Even if they were medical exams would you have been present?
Absolutcly, I’m always present at all medical exams.

In the room while they are doing the examinations?

Yes sir.

With the boys too?

No.

So you were there with Janet?

On her, I can’t remember if it was her orthopaedic or neurological. Yes, I was in the room.
Actually while she was being examincd?

Exactly.

Is that habit and custom, is that what you do in the business?
Yes, yes.

And so you do this with all of your clicnts?

Yes, str

You're actually present during the cxaminations?

Yes sir.

- If they require gynecological exams, do you do that as well?

No, never had that come up.

- Allright. Soif does it matter how intrusive is the exam, whether or not you’re going to be there in

the room?

Its never come up.

0K, so its not unusual that you would be present in the room during the exam?
No.

Right When you have an exam -

Excuse me. These exams are actually set up by the other party -

. Defense.

Correct?

Correet.
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11Z Ycah well,I..
2 || [Crosstalk]
3| M I'm there as
4 || SIR' Meant more as moral support for the client
S(M Exactly
612 Right. These are independent medical exams where the —-
71M | Defensc
8|z | -defenscis doing the examination. Yeah, but that is .. that is normal that you would be actually
9 | present during one of those?
10 { M | Corrcct.
111 Z All right, is that ... is that ... was that with Janct’s concurrence or her permission or her desire that
12 she wanted you to be there?
1I3(M  Yes
14 | Z Ok, can you tell us which exams your wete present for?
1S M ‘3 1 was present for all of the exams.
16 | Z | Canyou tell us what they were?
17| M Janet’s IME of .. 1... and I apologize. I can't remember if it was neuro or ortho. Star’s neurological
18 ¢xXar.
19 (1 Z | Um-huh
200 M And Gavin and Star’s psychiatric exam.
211 Z Um-hum
2|M Bu not present in the room but present in the building.
3|z Ushum
22| M L "The waiting room because the doctor wouldn’t let roe in. And again, Janet’s psychiatric exam,
25 | again present in the waifing room.
W6 Z Ok, but all 3 subrmitted to psychiatric exams, independent psychiatric exams, is that right?
271 M Correct.
281 Z All right. The first ime that Janet participated in cxamination wherc you had a problem with her —
10
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Correct.
-~ a problem with her cither participating in the exam or completing the exam, where was that?
Which one was that? |
That was the, like I said, either neuro or ortho, was on Clark Street, directly across from
Tarzana hospital ip the building. 1don’t know if it’s Burbank or Clark Street what they call that
building.
Can I assume you don’t remember when that happened?
I think it was like Juac 15%, 01. |
Did you check any records in advance of this to be able to firm that date up?
Ah-yeshIdid
So I can ussume you don’t remember S —
No, no-
— years from now
No, no, exactly.
Alright. How many scparate exams did you do with Janet?
Janet -2 .
Two. Oh, was this the first of the 2?
Yes.
Wes the second a psych exam?
Yes.
Did you have a problem with her with both exams?
Ycs. ‘
Ok. Describe the nature of the problem that you had with the neuro or ortho exam.

Ah, Janct was cxtremely defensive with the doctor’s assistant who was assigned to do a history

consult, which is routine on all IMEs, they always do it Ah, she was very defensive, started arguing
with the doctor’s assistant that it was nonc of her business 1o ask her these questions. Ah, that, ah,

you know, who the heck was she and demanded 1o sec the doctor and nurses, the doctor’s assistant.

Tried to calm her down. I tricd to calm her down. Tred to give her some water. Ah, she was

11
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belligerent and hysterical, so, I ... and they at that point, we had been there so long, they were
getting ready to go to lunch so I took her outside to call my office so that I could get my boss on the
phone and tell him to try to talk to her to calm her down because she was just so irate. When I got
my boss on the phone, she proceeded to throw herself -

Which boss?

Thomas Rothstein.

Ok, go ahead.

She threw herself on the ground in the middlc of the driveway, screaming and crying, incoherently.
She wouldn’t get on the phone with Mr. Rothstein. [ tried holding the phone up to her head. She
wouldn't talk to him. Shec wouldn’t listen to him. She was just hysterical.

Who clsc was present?

Just other people going into the doctor’s office. And then the office stafl came out. And I said, you

- know, “Get up Janet, you know, you can’t do this.” The office staff was going to lunch and they all

came out of the building, so I got her up off of the ground and got her onto the little stop, you know,
the wheel stop, and she sat there for a little bit and I suggested we go get something to cat - that [
knew a good Mexican restaurant down the street. So we went down Ventura Boulevard. She went
1nto the bathroom for awhile. She came out. We ordered.

It was just you and Janet?

Yeah

The kids weren't with you?

The kids were not with us.

Ok, go ahead.

And that’s when the conversation took place.

All right. Now, she did not have the examination, is that right?

No.

What time was the cxamination scheduled for?

Idon't kmow.

But it was scheduled for prior to lunch?

12
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M Corrcet

VA So it should bave been completed by lunch?

M Correct.

z Do you know how much time was alloticd for that exam?

M No.

Z | Allright You... you had lunch with her? What did she tell you during the lunch hour?

[Kelly White sneezed)

M Ah, bless you. She had told me that her husband beat her a lot, constantly, almost daily, and that
she — 1 need 1o take a break. Sorry.

o That fine.

M TI'm sorry

O ' That’'sok

M I have to go the bathroom

o All right .

M Yo'u can shut ).'our machines off. I apologize.

[Break taken]

M I apologize

RBO Tm back on.

[Crosstalk]

M Scont?

SIR : Yeah, ] never went off.

Z | How long, ah, how long have you known Janet Arvizo at the time of this conversation?

M Couple years.

Z Did you feel you knew her fairly well at that point.

M Yeah

z Had you ever suspected that she was a victim of domestic violence up to that point?

M No.

Z How long had she been separated from her husband at that point?

13
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1M Idon’t know.

212 Did you know that she was separated from her husband at that point?

3 M 1 think I did yeah J think it was an .. an issue, yeah [ kncw. I just didn’t know the extent of the

4 domestic abuse until that day.

512 All right. Did she deseribe it in any kind of detail?

6| M Yes.

74 Z Did she describe to you what he does when he does hurt her?

S{M Yes.

91 Z What did she say?
10| M She says he punches her, he hits her, pulls her hair, throws her on the ground, kicks her, um, and if
1 1. the children try to intervenc, he pushes them out of the way and he tells them “Stay out of it or
12 Mommy’s goona get it worse.”
13(|% Did she tell you anything about the children being abusc by him?
14| M Ah, no
15| Z Did she tell you that he was out of the housc or still in the house?
16| M Ah, ah I don’t think she told me.
17| Z Woere you concerned as to whether or not he was still there?
18 | M Yeah-I-was;und:I-::-and I told her she should scek help.
1912 But you didn’t ask her whether or not he was still coming over to the house or even living there?
20| M No.
21| Z : Do you know what her residence was like where she was living at that point?
2| M i Yes.
23 Z  Whatwasitlike?
24| M Tt was a studio apartment. Jt bad a mattress on the floor and 2 TV. They didn’t have a telephone.
25 Um, a kitchen, the stove didn’t work, They bad u microwave and a small refrigerator and a little
26 bathroom.
27 (| Z And this was her and 3 kads?
28 M Uh-huh

14
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1{Z And you don’t know if be was —
2 And well at the time I assumed David was there too.
31 2 Ah, you don’t recall whether or not she told you in that conversation that he was cither in the house
4 still, out of the housc still, separated, coming back and forth or anything like that?
SM I don’t remember.
6|\ Z Do you remember if you inquired or you just don’t remember the answer or just didn’t inquire?
7 || M | [thiokIprobably did, but I can't answer that accuratcly.
812 All right. Where did you go after you finished your lunch?
9 M Ok, ub, did you want to back to —
10 || [Inaudible]
11 Z No, we lefl that area. We stopped -
12| M | Ok, well we stopped at a certzain point —
1312 l 1 know. ‘
14 ] M - that we need to pick up there
15 2 - we’re poing back there
16| M Ok, afler we had lunch we went back 1o the doctor’s office.
171 Z Ok, you weren’t intending on taking her anyplace other than for lunch?
18| M Correct.
91z j And then you knew you bad to be back by a certain ime?
204 M Correct
21Z ' Andyoukncw how much time you had for lunch
22 | M . Correct, I assumed an hour, 1 think.
23 || Z | Ok, in the report you indicate that she ordcred a Margarita
24 | M, Yeah, after we had ordered, g, lunch, ah, ah, 1 of course had a coke, she said to the waitress, she
25 L stoj:pcd the waitress on the way back, she said, “You know, I'd really like to have a Margarita.
26 You know let’s have like a girl’s lunch.” You know, she kinda pepped up a little bit and she
27 ordered a Margarita and I think that she took like maybe 2 or 3 sips of it and that’s when we started
28 our conversation. .
15
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All right. She hadn’t yet revealed about the nature of the abuse that she was receiving?

Um, I think that was Jike right, it was all connected.

Ok Now you started to 1¢ll me aboul the nature of the abuse and that there was something more
than she bad said. What more did she tell you? In the course of that conversation?

Did she tell me or did | ask her?

Or did you ask her?

A, [ asked her if the bruises that [ saw in the photographs that we presented to the JC Penny case
were from JC Penny or was the result of one of David's beatings. And she told me ah, they were
from David beating her.

What did you say then?

And ] was dumbfounded. 1 said, you know, “You can’t do that, you know. You gotta have self
truth, you know, the defense is going to find out. You can’{ lie about things like this, you know, I
have 1o tell my boss.” And she said, “Don’t 1ell your boss, don’t tcll your boss. Ah, David’s
brother’s in the Mexican Mafia and hc sclls drugs between here and Las Vegas and he's gonna
come afier you and your daughter and you’ll be dead and your daughter’ll be dead. And I'm worried

about your safety and she played on me, my weakness. Iam a nervous person and, ah, L.. I believed

it, and I was scared so I didn’t say anything. 1didn’t say apything to anybody.

Mary, did she understand that by lying about what happened at JC Pennys she was not gonna have &
case ageinst them?

Oh, I'm sure she did.

'Oh, what I'm saying is that the purpose of the threat —

‘Well ~

— that if you tell ‘anybody the case goes away?

\WcU -

Well, I don’t know.

I don’t think she knows whatever's in Janet's mind.

I understand that but I think whether or not it was whether or not Janct was aware that by falsifying
this —

16
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Well she can’t know that That something you bave to ask Janet.

OK

Did you have any conversation about the nature of the case, the civil case, what would happen 1o the
civil casc?

No

Did you tell her that you felt you nceded to tell somcbody?

I told her I needed to tell my boss.

Did you tell your boss?

No

All right. Did you make any arrangements for her to get some kind of assistance because of the

domestic violcnce.

No. Tried to, but she wouldn’t

- Did you believe that she was sincere when she told you that she was beaten by her busband?

+ Yes.

| Did you belicve based on that conversation that her husband was a violent man?
\ .
Yes.

Did you have any subsequent occasions of seeing injuries on her?

ich.

‘Whea was that?

:IA.h, after ah, ... after ah the minor’s compromise hearing, ah, it was actually afier the minor’s
compromise deposit, she called me up one day and said she had left ber jacket in my car. And she
said she wanted to come by and pick up her jacket and she wanted to show me something. And I
said ok. Come down, I'm at the office. So she came 1o the office and she closed the door and she
came into my personal office, closed the door, she lifted up her shirt, proceeded to show me bruises
all down her chest, her stomach, her legs, ber arrus, her neck, and I said, you know, what happencd?
And she said. “Oh David beat me up again and I have a divorce attorney and he’s right down the
street from you and I really want you to meet him and he’s a really nice guy, bla, bla, bla™ Ah,I

told her, I said, you really need help, you need to go to a shelter, or you need to do something about

17
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this, you know, you can’t go on like this. And she said, you know, again, she said, “T just want to be
sure for your safety and the safety of your beautiful daughter, that you don’t say anything, you’ve
never said anything to anybody because they will come after you. This mafia, they’ll kill you, they
don” care who you are, they’ll kill your whole fumily.” And so then she asked me to drive her to
her attomeys office and, ah, I said “Ok.” So, we got into the car
Why did you do that? Why did you drive her to the attorneys office?
Because she asked me to.
Did you consider yourself 1o be in some kind of friendship with her?
1 didn’t really want to be friends with her. But, you know, she kept asking me if I wanted to go to
Las Vegas, if T wanted to have, you know, have girls weekend, if I ever wanted to get together, and
things like that, which I would always dccline.
She would ask you on the telephonc?
And in person, yeah.
And where would she see you in person?
At various bearings and things like that.
So the case was still pending during this tme?
, At that time, yeah, but at this point the case was over.
| Al right, when she came in to sce you and showed you the bruiscs, the case was already over?
Right, right
'1 And how long had the case been over at that point?
| I doo’t kpow.
\Did she know you were going to be in the office?
Yes, she called first.
‘And said that she wanted to come visit you?
Yeah
And you said ok?
[ said ok

And had you at that point told anybody about your conversations with her?

18
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No.

Had you at that point told anybody about the domestic violence she was experiencing?

No.

Were you concerned about the welfare of her children? )

I was. And I kept telling her she should talk to Tom Rothstein about it, that he really helpful, he’s a
rcally good man, be could help her and, you know, help her make arrangements, and you know, get
10, you know, some kind of a .. a safe program or could she go to her mothers or, you know. *‘Cause
she did at onc point she lived at her mothers, and you know I... L...you know, I...I... .Idid, I was

| concerned, I said, you know, what the kids, I mean, you know, how can you do this to your kids?
- You know, let thern see this, you know, this even if, you know, he doesn’t kill ya, you know, still its
~ ot good, and ah she just poo-pooed it, and said “Take me to my attorney.” And so we went over

- and so I said to her attorney, [ said to her attorney, you know, “Look at her, something has to be

done, you need to do something, you are her divorce attorney.”

I'm sorry. She said take me to my attorney. You were no longer representing her at this time, is
that fight?

Right

So you did that just as a fuvor.

‘iYmh.

|
iI have no idea. [ have no idea.

‘3Was she by herself?

How did she get to you?

L‘Yemh, she was by herself

‘She wasn’t driving?

1I guess not. She took a bus. She always ... Before she used o take a bus

‘So she took the bus. '

I..1...L don'tknow. I can’t say how she got there. I have no idea how she got there. She just
came to my office.

She came to your office and then she asked you to take her to ~
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To her divoree attorney.

— to her divorce attorney. How far away is that?.
A block and a hall.

And you walked with her?

Actually, no, I drove her. .

~ You drove her o her divorce artorney, is this all Pasadena. Is that where Rothstein’s office is?

Correct.

- Pasadena. All right, and then you went in?
‘3 Yeah. We went ... Tt turns out ... I guess his'office is above the cigar shop he also owns the cigar

}‘ shop downstairs. So, he was in the cigar shop, so we went in there, and so I said to bim, I said you

know, “Take a look at her, you need to do somcthing.” He said he was going 1o file a TRO might
away, and you know, serve David with it. And ah, and I asked her, you known, what is shc going to
do - did she want to stay there, or did she want to go with me, did she want me to take her some
place, or what. And she said no, she was going to stay there with the attorney. So [ just said fine
.and IlefL
l& What was the sccond independent medical exam?
I think it was like two days after, two ot three days — two days after Janet’s exam.
Ok, T was actually referring to the sccond medical - independent medical exam that Janct was going
t0. -
Oh, the second portion of the first one?
Yes. Well, you said she did two [ believe. The first one was either ncurological or ...
Right Ortho.
Or Ortho. So it was decided ... it was referred to -
Q}L I thought you meant when we went back to the —.
0K. Did she finally do the first onc?
Yes.

Which was when she went back she participated, she answered all the questions?
Yes.
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Ok. And then after that she went and had the psych cxam?

Yes. Later that week

Later that week, a few days later?

I think it was Friday.

Ok How did she behave during the psych cxam?

The same way. She was very belligeren: with the doctor. The doctor gave the children
questionnaires to il out, you know, on a daily basis are you happy, yc;u know, draw on faces, you
know, things like that, circle your face here, you know that kind of stuff. And she dida’t —

You were present ... present during those exams?

I'was present in the waiting room at the time the doctor gave the questionnaires to the childrea to
fill out in the lobby. He gave them to the children to fill out prior to examining them, ok.

And they filled them out where?

He had like a little shelf against the wall that had some chairs.

Ok, up in his office area?

| Um-hum.

Ok, and she filled out the same types of exams — they were psychiatric or psychological instruments
of sorts?

Right

. Do you know how long it took for all them to do it?
| Tt was hours.

- You have to fill out those exams anyway, or ... or is it —..

Are you talling about the exams or filling out the forms?

Filling out the forms.

Filling out the forms. Look, no, normally it wouldn’t take that long. Janet was protesting. She was
protesting that she didn’t want the children filling them out. She didn’t want them writing anything
down. T then proceeded to .... Then the doctor also indicated when he ... he had first, you know,
comc out and introduce himself to us, he had indicated that he was going to take ‘cm one at a time.

And she said well, “I need to be in the room with the children.” and he said no, no, no, no.

21
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Everybody’s individual, and he even told me that ] couldn’t come in. And so I called defense
counsel, and asked ‘em, you know, why couldn’t I come in that I’m always present at all IMEs, and
I"ve done several psych IMEs, and I’ve been present I've never had a doctor turn me eway. And

he said no, this is ... this is purely confidential, and this the way this doctor works. 1then called my
boss, and my boss said, naw, it’s ok Just ...just be there in the waiting room.

And your boss is Rothstein?

Yes.

Ok

And, ah, he said it’s ok, let’s just let ‘cm go, justlet ‘cm do it. But she continued 10 protest I'd say a

good two 1o three hours ‘til we finally got her 10, you know, calm down and let .. let the children go.

| But at that point it was too late in the day, he did ... he did the children’s ... I cun’t remember if Star

- went first or Gavin went first, ] don't know. And then we left. And we went back a week or so

later and did Janet’s because there was no time.

Ok, her’s was separate from the boys then?

- Right because there was no time.

The boys were done at that time?
Yes.

Ok Did you ever renew the conversation you had with her in that restaurant during this period of

time when she was going through these psych examinations, did you ever talk 1o her again about
that?

Yeah.

:Ok. When did that next conversation take ... next conversation take place?

‘On the way back from the psych exam.

The boys were in the car?

No, ber psych exam.

Her’s, so her’s was by herself. Ok, tell us about that conversation.
She again reiterated the ... don’t say anything to anybody, you know, for your safety. Don’t tell your
boss, don’t tell anybody. If you tell anybody, you know, somcthing bad could happen to you or your

2
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daughter. 1asked her why she was so adamant with the doctor — the psychiatric doctor and the boys.
‘Cause at this point 1I’m startin’ to feel pretty shitty about this. And so I asked her, I said, you know,
“Why were you so, you know, rough on the doctor with the boys?” And she said, you know, “Well
I’vc had my boys and my daughter in the comedy school,” or some comedy store stuff, “taking stand
up comedy lessons, acting lessons, and I can train thera and teach them to say whatever [ want them
to say because they will do anything for me because I'm so abused by my husband apd they want 1o
protect me and since they couldn’t physically protect me, this is the only way they can protect me.”
That was the conversation you were having driving home?

Ub-huh.

Ok What did you tell her?

T told her, 1 said, “You jusf can’t this, you can't ... you can’t do this to me. You know, you can’t do
this to my firm. You can, you know, you know ... you can’t .... there’s so may people involved, you
know, how ... how can you live with yourself? I mean how can you do this?” And she said, you
know, “What’s done is done.” And she said “I, you know, I never said, you know, nothing
happened. I just said David accused me of being at fault for everything, and after we were arrested

and released, and when we went home, he, you know, beat he heck out of me.”

" Do you know where that took place? Where he beat the heck out of her?

Nao.

You didn’t ask her?

What ... well ... she said it was at home.

At her aparttoent, do you mean?

No. They were living somewhere clse at that time, but I don’t kmow where.
Do you know if anybody ¢lse was present at that the time it took place?

She said the children were present.

- Did you ever talk with the children?

No.
Did you ever, ever have any conversations with the children -

Oh, all the ome.
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|
12 - without Janet?
2| M Ok, butIdidn’'t discuss case matters with the children
3Z Did you ever talk with them about what was going on in their homc?
4 (M No.
S|IZ Or what was going on with involving their mother?
6|/ M  No.
712 These issues of domestic violence?
g8l M No.
9§ Z Ok Whydidn't you tell Mr. Rothstein about what she had told you?
10| M ' Because I was scared for my life and my daughter’s life.
11| Z Based on what?
12(M On her threats of Ray’s ... this guy Ray being in the Mexican mafia, and then coming to kill me
13 because ... |
1410 Are you ok?
151 M ‘l Na, Tjust .. just ... thinking about how nervous [ was at the time even. After how scared 1 was my
16 | [crying and sobbing) can’t help ... at the time I was watching my rear view mirror every night on the
17 way home because I was afraid somebody was following me.
181 0 Let’s take a short break.
19| M I'm sorry. I’m sorry.
20| O ' Let’stakea short break.
21 || M I'm sorry. I'm sorry.
2210 Five minutes.
23z Yeah.
24 || [Tape stopped for break)
250z What the possibility of getting her some more water, is that possible. Tell me when I cap resune?
26 | M Ok. 'm OK
271 2 Did Janet tell you how she believed Gavin injured his elbow, his arm?
28 M No. We never discussed that
| 24
|
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All right. Did she cver tell you that it was David who caused his arm 10 be fractured.

No.

Therc is a ... an affidavit that was filed with the court up in Santa Maria from Susan Yu who’s one
of Mr. Jackson’s attorneys that ... that says you said that she said that. Did you?

No. That’s not ...

Whait 2 minute. Wait a minuie. Waita minute. That’s not what the affidavit says. The affidavit

says that Harland Braun says that she said ...

It goes through a few people, that’s correct, 1 was going to qualify all that It wasn’t a direct quote
of you But did you ever tell anybody that?

No, I did not.

Do you have any information as to how his arm was injured?

NoIdonot

Did you familiarize yoursclf with the facts of that case? Did you kmow ... had you read any of the

dcpositions, or were you present during any of the depositions?

- No.
- Did you have an opportunity to read any of the medical reports about that?

Yes.

Were you present during any of the inlerviews with any of the witness to that event?
No.

Did you at some point ini time .... Let me change that question if I can. Do you have any opinion at

- all as to how he broke his arm?
" No.
- Thave a question. Mary, going back to the ... regarding the Mafis, Ok Did you interpret thatas a ...

her being giving you information regarding that or did you interpret that as being a threat upon you?
That she was telling you that, you know, I’m a little confused there. And I just waat you 10 clarify
that

Ok, I ...] can clarify it ... where she was coming from why she was saying what she was saying.
Ok

25
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1M Because later toward the end, afier all these conversations, I kind’a put two and two together. So
2 it’s my own assumption. Ok, not anything anybody said to me, but my own assumption, and that is
3 \ she was trying to get custody of the children. And ifI said that David beat her and pushed the
4 " children out of the way, that hc wouldn’t get any custody. So, therefore David would ... and his
5 brother would then come after me for opening my mouth about them being ... him being abusive.
6 That make sense?
7 | RS  I‘m notcertain I understand that
g M Ok.
9 SR T..didyou... did you think that Janct was rcally trying to warn you?
10 | M I did.
11 | SR Asopposed to threaten yow
12 { M ‘ 1 did, I thought she was warning me as opposed threatening me.
13 || SR ‘ So she was telling you that she was gonna go call her brother in law.
14 | M No. She was telling me that David .... She told me that she told David that she told me.
15 ]| SR 1 She told you...
16 | M i She called me and told me. She told David she told me what she told me.
17 p,au“gmcr]
18| Z ' Iactually understood thatlipe. I...I.... understand.
19 O Well, let’s, let’s make it clear. 1 sure that everybody understands, but ...
20 M 1 know, I’'m sorry.
21| 0O That’s ok
22 | SR When did that conversation take place where Janet called you back and suid that she had talked with
23 David, and had mentioned to David, I'm assuming, that she bad told you ....
24 | M Give me the declaration. Right now, 'm so nervous right now, I ... I can’t think straight.
25 | SR Do youremember if it was within a {ew days afier ber disclosure?
26 | M Yeah Yeah. Yeah It was a few days later, she called me up, she said * I ... I told David that I told
27 you, and David said you better not say anything” or, you know, she’s like “I’m so scared for you,
28 I’m so scarcd for your daughter. You knew, you better not say anything ‘cause David, his brother,
26
2L0/250 4
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he’s bad new, bc’s bad news, you don’t want to get involved with these people.” So, I took it more
as a warning that David didn’t want it disclosed that he was abusive. That if T disclosed that he was
abusive, he wouldn’t get custody of the children.

Were you awarc that at some point in ime David was actually arrested for an incident of domestic
violence against Janet?

Ithink 1 did, but]...Idon’t ...I don’t know the details.

Do you know if the case was resolved by then?

I..Idon’t know.

The time that she came 1o you and she had all those bruises that she wanted you to see, by then you
knew the casc was resolved?

Right

She had never called you and told you specifically that David bad been arrested?

No.

Over the pext number of years sbe had a number of phonc calls with you, did she not?

Yeah, she called me every once in a while ... out of the blue.

She would let you know how Gavin was doing?

Yeah, wanted to know i[ I wanted to hang out.

She uppeared to believe at least that she bad some level of friendship with you, is that right?
Correct.

And when she was calling, it was purcly a social call?

Correct.

She wasn’t asking you to do anything for her?

No.

Or to take her take her anywhere?

" No.

Did she tell you that she was seeing somebody ¢lse?
Yes.

And who was the person that she was sceing?

27
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Did she tell you?

I...1don’t... She told me a name, I don't remember. -

Or what he did for a living?

I think that he was like in the army or navy or some kind of armed [orces.

Did she tell you she had met somebody and that she was happy in this relationship?

Yeah Yeah

And that he was a dccent person?

Right

Was it you sense that she was tclling you this because she felt you would appreciate hearing that she
was in a decent relationship?

You're asking her to speculate.

Well, I mcan ... Were you thinking that sbe was trying to manipulate you i any way with these

conversations, or was she just having a conversation with someone she perccived to be a friend?

1 just thought she was just staying in touch.

Ok, all right. When she said that Gavin was well, she sounded like she sincerely wanted you to
know that Gavin was wcll?

Uh-huh

And I guess what T'm asking you is that, and ['m not wrying to hide anything, I just want to know if
you felt that you were being manipulated by her in any way? By these telephone calls, or did she
just really want to talk 1o you, and say hello? '

If ... if you had any such feeling at the time.

It may have .. may have crossed my mind a slight bit.

Were you angr.y at the conclusion of the phone call?

No ...

Did you evertell ...

... where as why shc was calling me like.

Did she tell you at any time during thosc phone calls that David was out of her life?

28
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She did tell roe that she got full custody of the children and David has no visitation rights. In one
coaversation, [ don’t know when. Don’t ask me when.

Did she tell you that at any time that she was ... that he had been convicted of any criminal offenses?
No.

You said in a report that she had been to your home. How many times had she been to your home?
Oncc, I think, maybe just once. I think just one time.

By herself or with others?

With Star.

. Did Star actually come into your home as well?
 Yes.

How come they were there?

We were making a pit stop.

Where were you, where were you at the time?
We were in Encino.

Is that where your homce was?

Yes.

| And so are you living now at the same place you were living back then?
Correct

'Ok And ... and then why did you have to be in Encino? Was that where the examination was?

Yes.

Which onc?

Star’s neurological.

Did you have extensive dealing with the children, the two boys?

What do you mean by extensive?

During the course of the litigaton, did you spend time with them, did you talk with them, did you
over reports with them?

I spent time with them and talked with them. They're very affectionate. So, whenever they would

come to the office, if Janet had to go over something with the attorney, go over interrogatories or
!

29
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1 something, thcy would come into my officc and they would sit on my lap, and writc me notes, and
2 stick them up on my board, and you know, very huggy, very, very clinging, very affectionate.
3(S What did the notes say?
4 M We love you Mary, and things like that You know, just very a, just very lovey dovey.
5|2 How old were they during this tme?
6| M I can't remember -8, 9, 10, I don’t know.
71z ' Was Gavin healing from his cancer during this time?
81 M 1don’t know.
9\ Z Was hc going through chemotherapy during this time?
10| M | That he would come to my office? Yeah, they would come in all the time.
11| Z | During the time thal you dealing with them, was he going through?
12 (M \ Yes.
132 " Did ... did you scc him at time when at times it was obvious that he was going through —
14|M ' Oh,yes. '
151 Z ‘1 ... chemotherapy?
16 M . Oh, yes.
17 Z His appearance changed very dramatically did it not?
18I M Yes.
191 Z Was it during this particular of time that the boys were behaving in kind of a huggy affcctionate way
20 or had they always -
21 | M No, they had always bccn that way from day onc.
22 Those pictures that you had said you bad secn at your employment regarding her igjuries, did your
23 firm take those pictures?
24 (M I don’t know. Idon’t know where those pictures came from.
251 Z OKk, but you saw them in your case file.
26 M Yes.
7| Z And when you brought that up in conversation with her regarding that she says David did this to
28 her, and she said yes, how ... did there ... was there a conversation that went beyound that, and do
30
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( .
1 your remember that?
2| M Ycah,‘l said you ... you ... can’t do, you can’t Jic like this?
3z ok
41 M You can't put me in this position.
S| Z Aund you recall what her response was to any of that?
6 (M Basically .... no.
71Z So you don’t remember what her response was?
$iIM I just remember being flabbergasted. .
91S 1 You firm also represented David though for the lawsuit? Correct?
10| M | Correct
11 S ‘ Ok David had the phone number for the law firm?
121fM Correct
13 S Did he ever call you and threaten you himself?
14| M No.
15| S | Andhenever you that his brother was in the Mexican mafa? Or —
16 | M | No.
17| S And ... and it was your understanding that Janet had made him awarc that she had told you that
18 these injurics were pot sustained by the JC Pennys person?
19| M Could you repeat that please?
204 S Probably not?
21 || [Laughter]
22| M Sorry, 1 got lost.
23S But it was you understanding that Janct had told David that Janet had informed you that the injuries
24 were not from the occurrence, or were not from the JC Penny personnel, but from David?
25(M  Yes.
26 (S Ok
27 | Z Who was the first person you told about Janet’s statements to you about the cause of the injuries,
28 and when was that conversation?
31
2:0/450 d LESL 9PE SOB(XHS) (FLNMOD N) NIWOY 13003 301¥3dNS E2:7. (Q3M)S002-22-NNT




1M
2l z
3| M
alz
5 ™M
6|z
7 M
8
9]z
10 | M
1z
12 | M
13
14
15|z
16
17 [ M
18|z
19 | M
20|z
21 | M
2|z
23
24
25 | M
2% || z
27 || M
28
2007850 ¢

[ want to say it was maybe two weeks alter Mr. Jackson was arrested.

Who was the next person you discussed it with?

No one. Well, ah, I discussed it with Toni Sadn.

And what did Mr. Sadri tell you?

Mr. Sadn was doing research for Mr. Rothstein with regards to attomey-client privilege.

We’re talking about over a year ago then?

[..1..1don"tknow. [..1...L.. don’t know when Mr. Jackson was arrested? I’'m sorry, [ have no
recollection since ...

Then you do have some recollection of what you told Mr. Rothstein?

Yeah, yeah it was after ... it was just a few weeks after, because it started to really bother me.

| Would that be safc to say it was over a year ago.

If you say so. I can’t answer that I just said that [ don’t know when Mr. Jackson was arrested, but
it was two weeks after that. So, if you want to tcll me what date he was arrested, I can tell you when
it was.

And other than Mr. Sadri and Mr. Rothstein, did you discuss it with anybody ¢lsc other than your
curreat counsel?

Yes, I did — Scott Ross.

~ Anybody clse?

Harlan Braun.
Anybody clsc?
No.

Either of the two medical examinations that Janet had, the first one, particularly when she was on

the ground, do you know who was standing around at the time ... that there were people who came

‘out and witnessed -

|
No, there were people walking in an office building, you know, nobody -

Were ... were you concerned about people -
Yeah, when the office staff came out, I was concerned. I said, *“You’re making a fool out of
yourself, you know. Stop acting like a child and get up.”
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11 Z Do you remember who that was who came out of the office?
2 M Ah, you know what, it was a black guy in purple scrubs. That’s all I know.
3z Howdo you know hc was associated with that office?
4| M Because I had seen him inside.
S Z | Ok, do you remember who the doctor was?
6 M I can’t remember his name.
71Z Did it show up 1n any report later on.
s M Well, 'm sure it did.
9 Z Well, do you remember it somctime later? Did ... did you tell Mr. Rotbstein about how she
10 behaved at that time?
11| M Yes.
12 All right. When you got the medical reports back eventually from that dector, was there any
13 reference to her behavior out in the hallway, or out on the sidewalk?
14 | M I didn’t read it.
151 Z Do you know if there was any reference to it?
16 | M No. Un-uh Ididn’tread it How would I know if I didn’t read it.
17 (| Z Somebody told you?
18 || M ! Ok
19 || [Crosstalk]
2001 Z Perhaps somebody told you?

21 | M No, no one told me.

20z Ah, at any point in timc, did you become aware that there was some kind of a consequence to her
23 bebavior. In other words, if somebody had witness it and brought it to the attention of the litigants,
24 | the people involved?

25| M Well, her behavior insidc?

26| Z Her behavior when she when she through herself on the ground?

27| M [ was going to say something.

28\ Z Go ahead.
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1{M Her behavior insidc was far worse than her behavior outside.
21z But how about on the outside? Do you know of anybody bad actually seen that and did a report?
IM No, I..Idon’t ‘
4|12z How long had the law firm been involved in litigation with her at the time of this first medical
5 | exarn?
6 M I don’t know.
712 Hed it been measured in months or even a year?
8| M l About a year.
91 2 So it was well over a year at that point?
10| M Ohyes. I'd say two threc years.
1z Had there been interrogntories conducted or depositions conducted at that point?
12 (M Yes.
132 I’m pot familiar with how civil practices works. Do they generally do interrogatories first, or
14 depositions first?
ISfM + Yes.
16 || Z Before they get to medical exams?
17| M | Yes. Medical exams arc the last.
182 ' Those are the last thing.
19| M Yes.
202 The ... the... da ... there was a fair measure of investment at this point, is that right of efforts and
21 work and time and even money into this case by everybody, by a lot of people?
2|M I don’t know.
2312 Did you put a lot work into this case by that point?
24 [ O What do you mean by a long of work?
251 2 Had you worked on it many hours? Morc than 10 hours?
26| M Yes.
27112 Just driving pcoplc around doing things?
28| M Yes.
34
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More than a hundred hours?

Thats an awful lot of time

Do you know if the circumstances of this litigation - if this is one of those cascs thats taken on I
guess they call it a contingency, they

Correct

So the law firm makes money if they’re successful in the firm

Yeah.

Did you have any discussion with Janet about that?

No.

Were you concerned at all about the fact there would be a loss of income to the law firm?

No.

Is there anything clse that I need to know about this?

No.

About any of yo.ur conversations with Janet?

No.

How many ﬁxﬁcs do you think you drove her different places during the course of the time that you
dezlt with her? Would you say more than a dozen?

Ob, yeah

Or more than 2 dozen

More, I, I, I would say more than a dozen, less than 2 dozen

And your telephone conversations with her, were they fairly frequent?

. Oh, yes.

Daily?

- Yes, I would say if you want to average it, that there were some days when there were 3 calls a day

and maybe 2 wecks of no calls so , you can’t really measure that

Was she somebody you would consider to be a needy client?

Definitely

Um, from the time that you starting chaffering her around because she didn’t have a car, did she
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‘ ’
1 ever come into possession of a car? During the period of time when you started chaffering her to
2 the tme that all of the litigation ended, do you know -
3(M That [ well, okay now, that I know now or that I knew then.
4| SR Then.
S| 2 ‘; At the time, I was told she did not bave a car.
6 || SR | Okay, and bave you learned something since then that’s different?
7TIM | I learned something towards the end of the case that’s different
8 || SR What was that?
9fM That shc had a car. That she hid it.
10 | SR Sorry, say that again?
11| M | That she hid this car, this white Bronco or Blazer or something that Michacl Jackson had given her,
12 " ubh, to take Gavin to the doctor. But she said she didn’t want to drive it because one day I was
13 taking her home and she said, oh drive me up this street and then up that street, and it was like this
14 whole maze. And she said this is my car. I go, you bave a car? And she goes, well yeah, but I can’t
15 , afford the gas so I don’t drive it. You know, and then she tells me well Michacl éavc it 10 me to
16 | take you know Gavin, you know. He’s so wonderful and you know, and why don’t you come and
17 | bring your daughter to Neverland and you know, we’ll stay for the weekend, and bla, bla, bla. So -
18 | SR Now was this before or after David left?
19| M This was after David left. This was at the very end, very end. I would say this was like after the
20 mediation, before the minors comp hearing. Somewhere in there. I know I was pissed.
2] || SR Was this after you already had the information about her faking the injuries?
R2(IM Yes, but wait a minute. She didn’t fake injuries.
23 || SR I’msorry. Afler [ got, after she told you ...
24| M I never said she faked injuries, OK? Thank you
25 [ SR Not injuries but the source of the injurics or the causc of the injuries. Where she gave you
26 misleading inflormution.
27 (| M OK
28 || SR Or different information
36

210/290 4 L6GL 9PE S0B(XHZ) (RLNNOJ N) NIWOY 13n0J 30143405 £2:p1 (03M)S002-22-NOT




1M Correct
2l SR Try and be as accuratc as possible. Ah, it was at that time you found out about the white Broneo, is
3 that right?
4 M Repeat that please, I'm sorry.
5 SR David was already out of the picture when you saw the whitc Bronco.
6§ M Yeah, pretty much.
7 SR You’d alrcady been driving her around for & long period of ime.
g M Yes.
9| SR And she showed you the car?
10 | M Yes.
11 | SR Where was the car parked?
RIM | It was kind of a side street like I said, it was like a maze of turn right turn left turn right turn left
13 }‘ somewhere around her apartment building.
14 | SR And this was wherc?
15 M Los Angeles.
16 | SR EastLA?
17 M . Abh East LA, yeah I guess, Soto Street
18 | SR Soto Street? And she told you that that was a car that was given to her by Michacl Jackson?
194 M Uh huh
20 || SR And you asked her why doesn’t she use it?
21 | M Right
22 || SR And she told you?
231 M That she can’t afford the gas.
24 | SR She can't afford the gas.
1M She didn’t have money for gas?
26 | SR On this occasion she was still one of your clients? You hadn’t resolved the lawsuit by then?
27 (| M Correct.
28 | SR Soyou were chaffering her around?
37
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Correct

Were you taking her places other than in conjunction with some mission for the litigetion in other
words did you find yoursclf taking her out for any groceries or things like that?

Do I have to answer that? |

You don’t have to answer any question you don’t want to.

No Idont

You don’t necessarily have to ask your lawyer if you can refusc to answer a question.

No, its up to him, I mean ,.y&s, took, her, yes ...

Well, what kinds of places did you take her?

To buy groceries, uh, buy ice cream for the kids, take them to McDonalds,

Who paid for all of that?

[ did, out of my own pocket .

How many times did that happen?

Several, I'd say more than 4 or 5.

What was the largest bill you ever accumulated on your own behalf or on her bcha.lfl;:y yourself?
You know, 10 dollars, 20 dollars at tﬁc most, you know to buy you know, 3 kids you know a meal at
McDonslds, Taco Bell a couple times, you know for a burrito and Gavin liked. You know I felt bad
for the kid. He had cancer, you know, and he liked his ice cream so I’d pick him up an ice cream.
And you know, give him the ice cream.

Was Gavin sick the entire time you knew him?

Yes. No, not in the beginning,

At the beginning?

No, be was finc in the beginning.

- But he came down with this and started the treatments while the litigation was

Correct

In progress?
Correct.

I have a question. You mentioned that earlier you met with Mr. Ross. Ok
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No, I didn’t mect with him.

I1ad a conversation, had a conversation with Ok. Was the conversation regarding McDonalds and
so forth in that conversation?

No.

Ok.

‘Were any other details of this discussed in that conversation?

No.

Thank you.

I think I asked you if he was sick during the entirety of that time, up untl the time of the settlemnent?
No, he was not sick at the beginning.

I understand.

Ok

[ mean I was he sick at the end.

At the time the litigation settled.

- Well, be wasn’t going 1o school or anything. I mean I hear he was on the mend but you koow, I

don’t know the extent, I didn’t speak o his doctors. I don™t know, you know I don’t know the

j cxtent of his illness, but he wasn’t going to school.
' During the time that he had the examinations, the independent medical examinations, IME exam,

* was he sick during that time?

He sccmed pretty fine. I mean, I don’t, like I said. I don’t know what was happening inside his
body but his hair, he had hair, he was cating well, be secmed fine. You’d never know, the lay
person or the person who didn’t know, would never know he was sick.

Was he going for treatments at the time?

Not that [, I think he was done with zll his treatments.

Steve, do you have any questions?

No, I don’t think so

1do, briefly. Mary, when was the first conversation that we had, rcmember how that came?
Ah, we had a conversation Thursday, ah, I don’t know, 2 weeks ago, Thursday, maybe?
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SIR  (inaudible)

2 M A week ago, [ don’t know
3 || SIR, (inaudible)
4 1M | It was Thursday, I think it was a weck ago Thursday.
S || SIR  And you had called Mr. Mesereau's office, correct?
6 M Yes.
7 || SIR.  AndIresponded to that call?
8{(M  Yessir.
9 || SIR, But wc never discussed any of the facts.
10M . No.
11 || SIR | 1 see, nothing further. Thank you very much
12 Thank you Mary
13 RBQ One sccond please.
14 || [Cross talk}
15 || RBO You mentioncd that you had discussions with ah, Janct Arvizo about her new boyfriend who was
16 from the Army. Remember anything about this?
17| M Very casual.
181 O I think she said army or navy.
191 M Army, Navy, something, some kind of armed forces or even police officers or something. Or |
20 don’t remember, somcthing in a uniform.

|
21 || RBO Can you recall to the best of your ability what she said to you about her new boyfriend?

2 (M He was wonderful and wonderful with the kids.
23 || RBO Was she living with him?

24 | M Ah, I don’t know, no she didn’t indicate.

25 || RBO. Did she say 1o you where he was rom?

26| M No.
27 || RBO Did she tell you anything about him?
28 M No.
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Did you ask her how she had met him?

No.

Do you remember anything at all that you can tell us about this new boyfriend?

No, just da, ah, ] mean, I know more now since she called me again.

When did she call you again?

Ah, I want to say about 2 months ago.

And what did she say when she called you then?

She wantcd to know what I was doing, what I had been doing, what was happening, ah, if we could
get together and I said “No,” that I really didn’t want to get together. And she said “I had a baby,
got married.” And I said 1o the same guy you bow that you told me about. She said, yeah, samc
guy, he’s in the military or the Coast Guard or I don’t remember. And she said yeah, yeah, he’s
great, he’s wonderful and we have this baby. And I asked her how Gavin was. And she said Gavin
was great, everything was great and you know, started talking like her usual devil, you know,
there's a devil, there’s a devil, everybody’s the devil, you know, and its just ...

. Who was she rcferring 10 as the devil?

' Michael Jackson

- And?

| And everybody involved.

- Do you know how many times she said he was the devil?

“ 1 don’t know how many times, scveral times. But she said that about everybody. So, everybody
was the devil. If she didn’t like you, you're the devil.
‘Did she why he was the devil?
Just the devil that ruined her life, was all she said.
‘:Did she say where she was living?
No, no cause I asked her. I said well if I need to get in touch with you bow do I get in touch with
yow. And she said you call, you know, Larry Feldman. I'll leave a message there that if you call or
give him your name, and if you call they are to call me right away and I’ll call you right back. If

there’s anything you want to discuss, anything you want to talk to me about
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Did shc talk to you about the old case that you had with JC Peany?

No, no.

Did she ask you how were doing?

No.

You also said you reccived a call from the DA, Tom Sneddon.

O, that was in the very beginning. Actually, no, it wasn’t, it was in the very beginning, it was like
the first day of the case, the first dzy the news broke.

Um.

It was like the very first day.

What was be calling the office or calling you direct?

Yeah, calling the office.

So he wasn’t calling you direct?

Well I, any calls that come in for Mr. Rothstein, go straight to me.

All right.

Hec doesn™t take calls off the switchboard.

What was it that Mr. Sneddon said in that call?

But, I didn’t discuss anything with him. That he just, I took a message.

He was asking for Mr. Rothstein?

Yeah, he wanted, actually he was asking for information and of course I said I wasn’;t gonna give
any information. ‘

Remember ...

But there was, we had like 75 calls that day. Everybody, everybody from every magazine, every
Dewspaper, cvcry TV station, we had everybody calling us that day.

Do you remember what information Mr. Sneddon was trying to get?

Ah I youknow, | don’t think I was privy 1o thal information.

| Back to the phone call you had with the ...

Actually, oh, I take that back. Somebody elsc from Mr. Sneddon’s office called first. There was
another person that called first, another attorncy.
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Can I clarify what time period we’re talking about?

This is the very, very like first days, I don’t even think Michael Jackson had been arrested yet.
First days, irst days of what?

Ncws breaking that there was an investigation or something.

Into Michael Jackson?

Right |

Ok

And that it involved the child who was in the TV show who, of course I happened to know, so 1

knew right away, you know, I'm pot stupid.

Oh, when this person for the DA’s office called immediately after the ncws of Michael Jackson

broke in the media, what were they asking for?

Information on a file and I said you know, I'd take a message for Mr. Rothstein and he'd call you
back.

And you also mentioned that you knew from the television program that it was Gavin Arvizo?
Oh yes.

When you saw the television program did you discuss what you were thinking or what you knew
about him with anyone?

No.

' Any reason why you didn’t discuss that with anyone?

1 No, wel] I had no rcason to discuss it with anybody. L, T, at that point it was moot.

Back to the phone call that Janet Arvizo did to you where she called what, 2 months ago?

Is that right?

Something like that, yeah.

Did she say anything clse to you that you remember in that phone call?

No just no, its just weird when she calls. Its uncomfortable.

Why is that?

I just feel like 1'm under a microscope or something, its like I'm being grilled. I don’t know.

Did she usk you questions?
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Yeah, and I don’t feel comfortable discussing things with her.

What kind of questions did she ask?

I don’t know

The final thing I'm thinking of| prior to that phone call 2 months ago, when was the next prior going
back in time that you had talked to het on the phone?

Maybe a ycar before.

- What do you recall about that conversation?

. Basically shc was just calling to say Hi, how’s everybody, how’s your daughter, everything ok with
~ you guys? Everything’s ok, you’re ok? Yeuh, ok, just checking to make sure you're ok

j‘ Did she tell you what she was doing?

I No, well, I don’t know, I don’t know whether I even listened
Did she tell you about Michael Jackson in that phone conversation?
. Well, I don’t know. We talked about Michael Jackson a lot. That’s all she ever wanted to talk
about
~ What do you remember her saying about Michacel Jackson?
“ Previous to this call 2 months ago?
‘Yes.
Oh, how wonderful he was. How incredible he was with the kids and how wonderful his raach was
and how he saved Gavin’s life and if it wasn’t for him Gavin probably would have died. And you
know, he’s sent from God, her guardian angel, um, and so on, I mean she would go on and on. You
know, she’s very rcligious, uh, very ab, into her litde candles and statues and things like that. Uh,
you know, God bless you, and everything is you know, may God bless you, and keep you safe, and
now lcts pray together. Say a prayer with me right now, and that kind of stuff.
Do you remcmber the documentary where Gavin was shown on the t=levision program?
Yeah,
Did you talk 1o Janet Arvizo after that program?
No.
Did you talk to her prior to that program.
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M Yes.

RBO With any ... When?

M | Don’t know.

RBd Do you remember any time period prior to that program

M No.

RBO Ok

SR | Actually I was trying to get your clarification as far as when you 2 months ago you spoke with her

I? and prior to that you said approximately a year ago?

M | Maybe a year ago. You know she, you know, she called you, its not something that I writc down, it
wasn’t anything you know that | gave any thought to.

(Cross talk)

) You don’t have to explain it for us. That’s ok.

SR Mr. Oxman was Irying to give you kind of an time period to identify with it you can say was it
before that documecniary came out or was it afler.

M I honestly don’t know. I think it was before.

SR Was her call to you at the office.

M Yes. She always called me at the office. She docsn’t have my home phone number.

SR Thave another question.. Mr. Oxman asked you as far as when you received this phone call from
the DA’s office inquiring about the case, their file. Did that caller specifically on the phone say
Gavin Arvizo, and say this was in regard to the Arvizo matter, or did they just request to talk to ope
of the attorncys?

M No. It was regarding the Arvizo matter.

SR And that’s the way they said that?

M Yes.

SR And then Mr. Oxmaun asked you, I just wanted to clarify this, he asked you at that time you had
already had your conversation with Janet regarding, you know, her issues with her X-husband, am I
correct on that?

M You’re, yeah.
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SR Atthat time since you knew this was out, he asked you why didn’t you say something then, and you
said something about it was a mute issuc or something, can you elaborate on that a little on why you
didn’t come forward then with your information about Janet?

M Because I didn't want somebody coming aficr me.

SR | You said mutc, that’s why 1 didn’t, I went .... ‘

M | Well, I didn’t say, I said moot. Isaid moot. And what I meant by that was is I just figured she got
custody of the kids, David’s doing his own thing. You know, I’'m out of the loop. Tjust...I'm ...

. I'm going live my life in peace.

SR So at that time you weren’t really [earing for your safcty? [inaudible] Is that correct?

M That day | guess. It’s didn’t cross my mind I guess.

SR Anybody clsc have anything.

Thanls very much If there’s any subpoena are going to be served, any trial subpoena, I can be

served, I will be available.

RBO' I appreciate that very much

O All right, gentlemen

M The one’s that going 1o my neighbors.

0) Well, they have a right 1o go to the neighbors. We can’t keep them from doing that

M ' ldon’t have anything to hide. I mean.

O | Whatever it is they have a right to go there.

M All right.

o) There’s nothing we can do about that. Any further questions.

RBO Appreciate it very much.

SR Allrght
M | Icantake my cold medicine now. Advil
[Crosstalk]
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